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Zadruga mozirje

Pralni
stroj WA62125

Vseslovenska akcija 
Gorenje

C e n e  vam  z a g o ta v lja m o  

d o  30 . n o v e m b ra  2008

- Železnina Luče 584-40-24
- Železnina Gornji Grad 839-44-20
- Blagovnica Ljubno 584-10-20
- PC Ljubija 837-07-80, 837-07-81

837-07-82
1 Vgradna pečica B7570E

4 0 9 ,9 0  EUR

Sušilni
stroj D62325

3 9 9 ,9 0  EUR

Pomivalni stroj 
GV53321

5 4 9 ,9 0  EUR

Kuhalna plošča vgradna 
ECT620E
4 5 4 ,9 0  EUR

4 0 9 ,9 0  El

Zamrzovalna 
skrinja 
230 litrov 
FH9338

Zamrzov. 
omara 
208 litro 
F7243W

'air a

3 4 9 ,9 0  EUR

VOZNIŠKI IZPIT
A v t o š o l a  R E L A X  M o z i i j e  

T E Č A J  C P P  
17.11. ob 17.00

Vpisi na dan tečaja ali na tel.: 041-227-133

UGODEN RELAX-ov KREDIT DO 24 MESECEV!

w w w.avtosola-reIax.si
a «

K m e r
okna in vrata

Verjetno najboljša 
okna in vrata  

na svetu!
PVC
ALU-LES

MODRA ŠTEVILKA ALU
( ( ( • 0 8 0  10 2 7 )

www.simer.si

Kovana 
drsna vrata

Kovana balkonska ograja'

P o n u d b a  k o v a n ih  iz d e lk o v  z a je m a :

- ko va n e  st
-  ko va n a  d rs
-  ko va n a  dve 
- k o v a n i d od a

ata

Pri v h o d n ih  v ra tih  
je  opcija

d a ljin sko  up rav ljan je .

tri, kam inski p ribor, ogledala,

Iz d e lk i so  v ro č e  c in k a n i in  
b a rv a n i p o  ž e lja h  k u p c a , t u d i  p a t in ir a n i.

KLJUČAVNIČARSTVO IN KOVAŠTVO 

Dušan Krajnc, s.p.
Podter 1 ,3333 Ljubno ob Savinji
G S M : 0 4 1  3 6 4  2 9 2

ZADOVOLJSTVO
ZA

VRSTO LET

KMETIJSKA ZADRUGA 
ŠALEŠKA DOLINA z.o.o., Šoštanj

Informacije:
- KT Šmartno ob Paki
896 52 52 ali 051 317 024

- TPC Š o š ta n j
898 49  88 a li 0.31 359 069

- KT Velenje
897 28 30 a li  051 353 783

V S E  Z A  K O L I N E
I Noži (dick, swibo, arcos),
I žage, mesarske sekire, 
kolagenski ovitk i f i  40-60.

I salamu rin
Kolofoni) a 
nemleta,
1000 g

3 ,40  €

štžsRSi

Posoda 
za meso,
90114,30  €

Tehtnica
potezna,
5° kg 21 ,00  €

^  Stroj za 
i  rezanje 

j j  slanine
*  160,00 € I

Mesoreznica 
št. 32

Polnilk 74 ,00  €
za klobase, 8 kg
210,00 €

“7©  A K C I J A !

Omara
zamrzovalna
350,00 €

252,00 e ,  s,™>fam ily

K m e t i js k a  z a d r u g a  Š a le š k a  d o l in a  z  v a m i  in  z a  v a s
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G E L J E  T r e t j a  s t r a n  ]

O dpravim o n eg o to v o st!
Nie ni bolj psihološko nap o rn eg a  kot 

čakanje. Se strinjate? Kaj vam gre, drage bralke 
in bralci, najbolj n a  živce, ko čakate v  čakalnici 
v  zdravstvenem  domu? Tudi čakanje? Ne, ne, 
čakanje ni tisto, kar vas najbolj »živcira«, pač pa 
to, da  ne veste, kako dolgo boste m orali čakati 
ozirom a kdaj boste n a  vrsti.

Ljudje sm o pač takšni, da  nas najbolj muči 
negotovost, položaj, v  katerem  ne vemo, kaj in 
kdaj nas čaka. Ste že opazili, kako dolgo na 
sem aforju sveti rdeča luč, če se vam  kam  mudi? 
Ste že opazili, kako se vleče vožnja, če n iste 
prepričani, če ste n a  pravi poti? Ste že opazili, 
kako dolge so m inute, ko čakate, kdaj bo 
medicinska sestra končno odprla v ra ta  in vzela 
vašo zdravstveno kartico?

Uredba o naročanju  in  čakalnih v rstah  pri 
zdravnikih, kateri nam enjam o tokratno  tem o 
tedna, naj bi v  dobršni m eri om ilila tovrstne 
tegobe pacientov. Že res, da za zdravstveno 
osebje verje tno  pom eni nekaj več adm inis
trativnega  dela, toda  ali je že kdo izračunal, 
koliko efektivnih delovnih u r je šlo v  nič zaradi 
nepotrebnega čakanja v  čakalnicah? Prepričan 
sem, da  bi izračun prinesel šokantne rezultate.

Uredba o naročanju in čakalnih v rstah  naj bi 
n epo trebnem u čakanju v  čakalnicah torej 
nared ila  konec. Vse se da, če se hoče, pravi

pregovor, in tudi v  prom etu velja enako. Odkar 
je v  Velenju nekaj glavnih sem aforjev oprem 
ljenih z odštevalnim i števci, je čakanje pred  
rdečo lučjo bistveno m anj stresno, pa  tudi 
voženj v  rdečo luč je po  m ojih opažanjih manj 
kot prej, ko vozniki niso vedeli, kdaj bo ugasnila 
zelena luč.

Če ste naročniki Savinjskih novic, si za
mislite, da  časopisa v  petek  ob običajni uri ni v  
vašem  nabiralniku. Kaj bi vas v  tem  prim eru 
najbolj jezilo? Negotovost, ker ne bi vedeli, 
zakaj časopisa (še) n i in  če sploh bo. In kaj bi 
vas najbolj hitro pomirilo? Obvestilo s pošte, da  
je prišlo do okvare poštnega vozila in da  bodo 
poštne pošiljke dostavljene tega dne do 14. ure. 
Imam prav?

Veliko podobnih  prim erov bi lahko še naš
teli, ki potrjujejo vuvodu  navedeno ugotovitev. 
Kot pacienti si lahko sam o želimo, da  bi nova 
u redba  v  praksi p rinesla  kar najm anj izgub 
dragocenega časa in  d a  bi imeli zastopniki 
pacientovih pravic čim manj dela. Potem bomo 
zadovoljni vsi, ne  glede n a  to, n a  kateri strani 
v ra t v  čakalnici se nahajam o.
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BODO NOVOSTI V ZDRAVSTVU PRINESLE POZITIVNE REZULTATE?

S pritožbo najprej k svojemu
zdravniku

Z 2 9 .  o k to b ro m  je  s to p ila  v  v e lja v o  nova  u re d b a  o  n a ro č a n 
ju  in č a k a ln ih  v rs ta h  p ri zd ra v n ik u . N a  u re d b o  g le d a jo  upo
ra b n ik i in izv a ja lc i ra z lič n o . P re d s ta v n ik i z d ra v n iš k e  zb o r
n ic e  m e n ijo , d a  p r in a š a  s s a b o  p re v e č  a d m in is tra t iv n ih  
o p ra v k o v  in  ta k o  z m a n jš u je  č a s , k i g a  z d ra v n ik  n a m e n i 
o b ra v n a v i p o s a m e z n e g a  b o ln ik a . M in is trs tv o  z a  z d ra v je  
o d g o v a rja , d a  je  k lju č  v  o p tim a ln i o rg a n iz ira n o s ti in d a  je  
b ila  u re d b a  z a ra d i p rito žb  b o ln ik o v  n u jn a .

KAJ MENIJO PREDSTAVNIKI 
ZDRAVNIKOV?

Predstavniki zdravniške zbornice 
in zdravniškega društva pravijo, da 
omenjena uredba ni prilagojena tre

nutnim razmeram v zdravstvu. Da 
naročanje ni nobena novost, je na 
novinarski konferenci 4. novembra 
opozoril predsednik Odbora za za
sebno zdravstvo Dean Klančič: »Bol

nike je leta 2007 naročalo že več kot 
75 odstotkov izvajalcev zdravstvene 
dejavnosti, letos se je to število še 
povečalo.« Prepričanje, da manjka 
predvsem dober nacionalni infor
macijski sistem.

Predsednica Zdravniške zbornice 
Slovenije prim. asistent Gordana 
Kalan Živčec meni, da je vlada na
pačno povzela predhodno dogovor
jeni koncept naročanja v osnovni 
zdravstveni oskrbi, ki je  govoril o 
povprečno izračunanem čakanju za 
naročenega pacienta pri osebnem 
zdravniku. Ta čas naj bi bil 20 minut. 
Zdravniška zborn ica  je  svoje

pripom be na m in istrstvo posre
dovala pravočasno, vendar jih to ni 
upoštevalo, pravijo na zbornici. Pri 
pripravi uredbe ministrstvo zdravni
škega društva ni povabilo k sode
lovanju.

Na konferenci so opozorili še na 
neustreznost uredbe glede vodenja 
čaka ln ih  knjig  pri spec ia lis tičn i 
obravnavi. To se posebej odraža v 
zobozdravstvu in ginekologiji, kjer je 
bolnike težko naročati zaporedno, 
saj so obravnave bolnikov individu
alne in je  čas odvisen od bolezni 
oziroma splošnega zdravstvenega 
stanja pacienta.

Naša anketa
Kakšne so naše pravice, ko smo bolni?

Zakon o pacientovih pravicah predstavlja pomembno novost v sis
temu zdravstvenega varstva Slovenije. Z njim se izpolnjuje večletno 
prizadevanje za izboljšanje razmer na področju varovanja in ures
ničevanja temeljnih pravic pacientov, še zlasti pri urejanju dolgih 
čakalnih dob. Največja pridobitev zakona je gotovo ta, da ima pacient 
zelo jasen smerokaz, kje lahko poišče pravico v primeru, da se z 
zdravnikom ni uskladil o tem, kaj je zanj najboljše in kaj je  mogoče 
zanj še storiti. To bo lahko sedaj storil tudi preko zastopnika pacien
tovih pravic.

Ta bo dajal osnovne informacije, nudil strokovno pomoč in konkret
ne usmeritve pri uveljavljanju pravic s področja zdravstvenega varst
va, zdravstvenega zavarovanja in izvajanja zdravstvene dejavnosti. 
Njegovo svetovanje, pomoč in zastopanje pacientovih pravic je brez
plačno in zaupno. Pa poznamo svoje pravice, ko se znajdemo v vlogi 
pacienta?

Betka Ročnik, Podhom
Načeloma sem s storitvami vzdravstvu zadovolj

na, predvsem s svojim izbranim zdravnikom. Se mi 
pa je  dogajalo, da nisem vedno dobila dovolj tera
pij, ko me je bolel križ in kolk oziroma sem nanje 
morala čakati. Čakalne dobe za specialistične pre
glede se mi ne zdijo spre
jemljive. Da sedaj obstaja 

zastopnik pacientovih pravic, nisem vedela. Ta in
formacija je zelo dobrodošla.

Stanko Flere, Pusto Polje
Moj osebni zdravnikje zame odličen. Vse special

istične preglede, k ijih  do sedaj ni bilo malo, sem 
vedno opravil preko vez in poznanstev. Zato tudi 
čakalnih dob ni bilo. Vem pa, da bi bilo bistveno 
drugače, če se tega ne bi posluževal. Za vse tiste, ki ne morejo izkoristiti 
osebnih zvez, bo verjetno zastopnik pacientovih pravic dobrodošel, saj 
so čakalne vrste pri specialističnih pregledih zelo dolge.

Vida Pokleka, Rečica ob Savinji
Z možem imava odličnega osebnega zdravnika, 

ki nama vedno omogoči, da sva napotena na vse 
specialistične preglede, kijih  potrebujeva. 0  dolgi 
čakalni dobi sama ne morem govoriti, ker sem za 
premagovanje te ovire vedno uporabila različna 
znanstva. Da pa v zdravstvu ni vse tako, kot mora 
biti, je  skusil najin sorodnik. Bilje naročen za oper

acijo kolka in dobil že datum operativnega posega, nakar pa je  dobil ob
vestilo, da tega ne bodo opravili ob dogovorjenem času, temveč je prestav
ljen. On bo verjetno potreboval storitve zastopnika pacientovih pravic.

Janja Napotnik, Trnavče 
Sama sem zdrava in do sedaj nisem rabila 

nobenega specialističnega pregleda. Tudi o svo
jih  pravicah kot pacient ne razmišljam, je pa do
brodošel zastopnik pacientovih pravic za vse tiste, 
ki se jim  zgodi krivica oziroma ne dobijo vseh 
uslug, ki bi jih  rabili. Mnogi namreč tudi ne vedo, 
kako in kje vložiti pritožbo nad delom določenih 
zdravstvenih institucij.

Jani Tevž, Bočna
Sam sem popolnoma zdrav in tudi v preteklosti 

nisem potreboval ne pregleda domačega zdravni
ka ne specialista. Zastopnik pacientovih pravic je 
dobrodošla institucija, ki bo pomagala vsem tis
tim, ki sami ne bodo vedeli, kako reševati nastale 
probleme. Tudi sam bi se nanj obrnil, če bi bil v 
težavah.

Robi Škulj, Gornji Grad
Zdrav sem kot dren in niti svojega izbranega 

zdravnika že dolgo nisem obiskal, kaj šele special
ista. Zastopnik pacientovih pravic pa je zelo dobro
došel, saj so pri nas prav pacienti tisti, ki vzdravst
vu velikokrat »potegnejo kratko«, predvsem pri 
čakalni dobi, k ije  pri nekaterih specialističnih pre
gledih bistveno predolga.

Pripravila in fotografirala Marija Šukalo



MINISTRSTVO ZAVRAČA 
POMISLEKE

»Uredbo smo napisali tudi z na
menom, da sistem naročanja, ki je 
marsikje že obstajal, poenotimo. 
Prejemali smo precej pritožb zavar
ovancev, da se ne morejo naročiti pri 
posameznem zdravniku, ker se jim  
ta oziroma osebje ne oglašajo na 
telefon, o načinu naročanja pa ne 
dajejo obvestil,« so zapisali v odzi
vu na zgoraj omenjeno novinarsko 
konferenco.

Štiriurni dnevni čas odprtega tel
efona za naročanje so določili na 
osnovi pritožb bolnikov, da je pri 
nekaterih izvajalcih zdravstvene 
d e ja vn os ti čas do ločen  za 
naročanje tako kratek, da ne pride
jo  do klica, saj so linije ves čas za
sedene. »Potrebno je  spoštovati 
tudi pacientov čas,« menijo na min
istrstvu in dodajajo, da samo tele
fonsko naročanje pač ne bo pov
eča lo  š tev ila  boln ikov. Zaradi 
uvedbe elektronskega naročanja 
pa bo tistih, ki se naročajo osebno 
ali po telefonu, še manj.

VARUH ALI ZASTOPNIK 
PACIENTOVIH PRAVIC

Uredba določa, da sme bolnik, ki 
je  naročen, na osnovni ravni 
zdravstvene dejavnosti čakati na-

čemer je paciente v čakalnici treba 
obvestiti.

Novi Zakon o pacientovih pravic
ah, ki je začel veljati 26. februarja 
letos in se uporablja od 26. avgus-

Povišanega pritiska zaradi čakalnih vrst naj ne bi bilo več
( fo to : M a r ija  L e b a r)

jveč 20 minut, na sekundarni in ter
ciarni ravni pa največ 60 minut. Ta 
omejitev ne velja le v primeru, če se 
izvaja nujna zdravstvena pomoč, o

Direktorica Javnega zavoda Zgomje- 
savinjski zdravstveni dom Mozirje Ida 
Pustoslemšek Kramer, dr. med.:

»Glede na novo uredbo ministrstva za 
zdravje o naročanju pacientov menim, 
da je  vnesla več reda, če se bodo tudi 
pacienti držali dogovorjenih terminov. 
Pri nas običajno čakalnih dob ni. To se 
zgodi le v primerih, koje več sezonskih 
obolenj in se poveča število bolnikov, 
s čim er se srečujemo ravno v tem 
času. Ali pa če je več pacientov potreb
nih nujne medicinske pomoči, kar je 
redko, saj ima vsak zdravnik določen 
termin za nujne primere.

Uredba je  za bolnike prijazna, saj 
lahko k zdravniku pridejo ob določeni 
uri. Morda so glede tega nekoliko ne
gotovi starejši pacienti, ki se težje priva
ja jo  na novosti. Najprimerneje je, če se 
bolniki pri nas po telefonu naročajo 
zjutraj okoli 7. ure ali okoli 12. ure, koje 

več časa za administrativna opravila. Potrebne informacije je moč najti tudi 
na naši spletni strani.

Zaradi zgoraj omenjenega ima naše osebje nekoliko več dela zlasti s tel
efonskimi pogovori. Sicer pa smo že navajeni, da nas pacienti kličejo za ra
zlične strokovne nasvete glede svojega zdravja tudi po telefonu. Da bi se 
med delom v ambulanti lažje posvetili zdravniški obravnavi, si želimo, da bi 
se uporabniki za naročanje pri zdravniku držali prej omenjenih terminov.

Kar zadeva varovanje bolnikovih pravic, pri nas še nismo imeli primera, ki 
ganeb im ogliz  razjasnitvijo nesporazuma rešiti sami in bi ga moral obravna
vati varuh bolnikovih pravic. Tu in tam sicer dobimo kako pisno pritožbo o 
ravnanju zdravnikov, ker pa sete do sedaj niso nanašale na pri nas zapos
leno osebje, nanje nismo reagirali.«

ta, poleg ostalih pravic ustanavlja 
institut zastopnika oziroma dostop 
do brezplačne pom oči pri ures
ničevanju bolnikovih pravic. Zastop
nike bo imenovala, tako predvideva 
zakon, posamezna pokrajina. Števi
lo zastopnikov bo odvisno od števi
la prebivalcev na območju. Trenut

no je  im enovanih pet. Po zdaj 
dostopnih podatkih se bolniki na
jveč pritožujejo zaradi dolgih čakaln
ih dob pri specialistih in zaradi nep
rimernega odnosa zdravstvenega 
osebja do njih.

Preden pa se bolnik obrne na za
stopnika, naj poskusi prob lem  
razrešiti tam, kjer je nastal, pravijo 
na ministrstvu. »Vedno, ko pacient 
ni zadovoljen z zdravstveno storitv
ijo, naj se najprej obrne na zdravni
ka, ki ga je  zdravil. Če se problem 
tako ne reši, naj vloži zahtevo za 
obravnavo  kršitve pac ien tov ih  
pravic pri pristojni osebi (po nava
di direktor zdravstvenega zavoda, 
če pa je izvajalec zasebnik, se pris
to jna  oseba do loči). Sledi prva 
obravnava z namenom, da se sk
lene dogovor o rešitvi. Na drugi 
stopnji je  za varstvo om enjenih 
pravic pristojna Komisija RS za var
stvo pacientovih pravic. Zoper sk
lepe senata te komisije, s katerim 
se postopek konča, ni pravnih sred
stev, lahko pa bolnik prične sodni 
postopek.« Neodvisno od opisa
nega postopka, se lahko bolniki 
obrnejo tudi na Zdravniško zborni
co Slovenije.

Marija Lebar

LJUBLJANA

Na pohištvenem sejmu 
tudi Nazarfani

V nedeljo, 9 . novembra, so zaprli letošnji Ljubljanski pohištveni se
jem. Med številnimi domačimi in tujimi razstavljavci je  bila tudi Goren
jeva družba Notranja oprema. Program pohištva Nazarje je  razstavljal 
novo spalnico in dnevno sobo.

( fo to : a rh iv  S N )

»Na sejmu smo se predstavili z 
dvema novostma, in sicer z dnevno 
sobo Lucija in spalnico Taja, ki smo 
ju  razvili v okviru lastnih novih pro
gramov. Obe sodita vvišji kakovost
ni in zato tudi cenovni razred. Na 
podlagi izkušenj, sodobnih trendov 
in zahtev kupcev smo vkomponirali 
številne novosti in izboljšave,« je 
povedal vodja prodaje Programa 
pohištva Nazarje Anti Remic.

Strankam je pri Taji na razpolago 
različica garderobne omare z drsn
imi ali navadnimi vrati, lahko pa jo  po 
želji dopolnijo z dodatki svetil, obešal
nikov in vzglavnikov iz obstoječega 
programa. Izbor elementov dnevne 
sobe Lucija omogoča zelo raznoliko 
in kreativno prilagajanje vsakemu 
prostoru. Posebnost visečih elemen

tov je, da jih je  mogoče uporabiti tudi 
kot samostojno stoječe.

Z obema programoma so se pred 
tem predstavili na pohištvenem se
jm u v Nemčiji. Glede na zanimanje 
na sejmu pričakujejo dober odziv. 
Sicer v Nazarjah razen dnevnih sob 
in spalnic izdelujejo še otroške sobe, 
predsobe in pisarniško pohištvo.

Na minulem sejmu v Ljubljani, tra
jal je od 3. do 9. novembra, je  Goren
je Notranja oprema d.o.o. iz Velenja 
razstavila še kopalnice, gospodin
jske  aparate in kuhinje. Kuhinjo 
Compact XL je mednarodna strok
ovna komisija uvrstila v Top Ten (na
jboljših deset), Združenje lesarjev pri 
Gospodarski zbornici Slovenije pa ji 
je podelilo nagrado zlata vez.

Marija Lebar



POSVET SLOVENSKE DEMOKRATSKE STRANKE V MOZIRJU

Janša za drznejšo koalicijsko pogodbo
Slovenska demokratska stranka 

je  v soboto v Mozirju organizirala 
redni posvet, ki so se ga poleg 
predsednika SDS Janeza Janše 
udeležili člani širšega vodsiva SDS, 
poslanki in poslanci državnega 
zbora ter večina ministrov iz vrst 
SDS. Ob robu posveta je Janez Jan
ša podal iz javo o a ktua lnopo- 
litičnem dogajanju.

PrvakSDSje dejal, da je treba koa
licijsko pogodbo dopolniti s ključni
mi odgovori na najbolj aktualna 
vprašanja gospodarske krize. Prav 
tako je poudaril, d a je  sedanja vla
da že predlagala nekaj ukrepov inje 
na tem področju prihodnji vladi 
pustila dobro dediščino.

Janša je še dodal, da so trenutno

ključnega pomena razbremenitev 
gospodarstva, ki mora ohraniti 
delovna mesta, zmanjševanje pritis
ka na naraščanje števila brezposel
nih in povečanje socialnih transfer
jev. Kot je povedal, so se udeleženci 
posveta posvetili tudi vprašanju, 
katere ukrepe je treba takoj predla
gati, da bodo posledice gospodar
ske krize čim milejše za prebivalce 
Slovenije.

Po njegovem bi zdaj, namesto 
partnerstva za razvoj, potrebovali 
partnerstvo za hitre odgovore na 
izzive gospodarske krize, ki morajo 
zagotoviti pogoje, da bomo kmalu 
spet govorili o hitrem razvoju. SDS je 
absolutno pripravljena, ne samo 
podpirati takšne predloge, ampak

Delavci Cestnega podjetja Celje že 
dobre tri tedne obnavljajo cesto v 
Ljubiji, med Sotesko in vasjo Goren
je. Direkcija RS za ceste je zagotovi
la sredslva zd drugo etapo (v dolžini 
450 metrov, širine 6,5 m) v znesku 
380 do 400  tisoč evrov.

Rok dokončanja del s položitvijo 
asfaltne prevleke in ureditvijo bankin

je začetek decembra. V tem času bo 
cesta zaprta za ves promet, obvoz 
med Sotesko in Gorenjem pa je sko
zi Šmartno ob Paki. Na zadnjo etapo 
obnove bo potrebno počakati še lep 
čas, ko bo v letu 2009 nov razpis in 
bo Direkcija zagotovila potrebna 
sredstva.

Jože Miklavc

jih tudi dajati. Janša je še izpostavil, 
daje s strani SDS po volitvah obsta
jala realna pripravljenost za pogov

ore o sodelovanju z vsemi parlam
entarnimi strankami.

Predsednik SDS Janez Janša meni, da je trenutno ključnega pomena 
razbremenitev gospodarstva, ki mora ohraniti delovna mesta

( fo to : a rh iv  S D S )

BSH HIŠNI APARATI

Tri najbolj donosne direktorje najdemo v Nazarjah
Po pisanju revije Managerje BSH 

Hišni aparati Nazarje podjetje, ki 
najbolj plemeniti kapital. Trije di
rektorji, Rudolf Klötscher, zadolžen 
za marketing in prodajo, Boštjan 
Gorjup, zadolžen za finance, or
ganizacijo  in kadre, ter Andreas 
Liebl, zadolžen za proizvodnjo in 
razvoj, so lastnikom podjetja nad
povprečno oplemenitili vloženi ka
pital.

Nazorsko podjetjeje najdonosne
jše v Sloveniji, posebej pa izstopa v 
svoji panogi, kjer prekaša večja so
rodna podjetja. Na osnovi kazalca 
ROIC (return on invested capital), ki 
se izračuna kot razm erje  med 
poslovnim  izidom iz poslovanja, 
zmanjšanim za davek na dobiček,

in povprečnim neto investiranim 
lastniškim in dolžniškim kapitalom, 
so pri reviji Manager naredili lestvi
co podjetij. Ta lestvica pokaže, kako 
donosna so bila lani največja slov
enska podjetja v primerjavi z evrop
skimi. Po tej lestvici je BSH lani kar 
trikratno preseglo zahtevano ceno 
kapitala, ki predstavlja najmanjši 
donos na vloženi kapital, ki ga mora
jo  ustvariti evropska podjetja, da 
zadovoljijo lastnike.

BSH je  v svoji panogi manjši so
ro dn ik  G orenja , ven da r ga 
bistveno prekaša v donosnosti. 
Recept za tak uspeh je  v lastnem 
razvoju, saj v podjetju zaposlujejo 
50  inženirjev, ki razvijajo aparate 
za celotno nemško skupino BSH.

Direktor Boštjan Gorjup je v 
BSH zadolžen za finance, 

organizacijo in kadre
( fo to : C ir i l  M . S em )

Na ta način razvijajo aparate z vi
soko dodano vrednostjo.

Lanski dobiček je  nekoliko padel, 
predvsem zaradi velikih investicij v 
nove izdelke, katerih prodaja bo 
nadomestila izpad prihodkov zara
di prihajajoče recesije. Zato v pod
jetju za letošnje leto napovedujejo 
rast prihodkov in dobička, ki bosta 
tudi v prihodnjem letu na enaki rav
ni. Tudi nobenega sklepa o od
puščanju delavcev še niso sprejeli, 
saj bo to odvisno od razsežnosti re
cesije in prodajnih rezultatov v prvi 
polovici prihodnjega leta. Podjetje 
zaposluje 950 ljudi, na leto pa proiz
vedejo p rib ližno  šest m ilijonov 
kuhinjskih aparatov.

Roman Mežnar

SOTESKA-GORENJE

Prenova ceste do 
decembra

Zaradi gradnje ceste med Sotesko in Gorenjem je cesta zaprta, 
obvoz pa poteka skozi Šmartno ob Paki ( fo to : Jože  M ik la v c )



OBČINSKI SVET NAZARJE

Občanom se ni bati glede toplotne oskrbe
Na nedavni seji so se nazorski svetniki med 

drugim seznanili s poslovanjem Energetike v letu 
2007 in pri tem izrazili zadovoljslvo, kerje poslova
la pozitivno. Obravnavali so še predlog Odloka o 
programu opremljanja stavbnih zemljišč za In
dustrijsko obrtno cono (IOC) Prihova.

Predlog odloka je pripravilo podjetje Geas iz 
Ljubljane. Kerje občinski svet že na svoji junijski 
seji sprejel Odlok o spremembah in dopolnitvah 
Odloka o zazidalnem načrtu IOC Prihova, bo že 
prej sprejeti Odlok o komunalnem opremljanju 
omogočil prodajo teh zemljišč. Stroški izgradnje 
komunalne infrastrukture bodo bremenili pro
račun, realizirana prodaja parcel pa bo pomenila 
občinski prihodek. Svetniki so predlog odloka 
sprejeli po skrajšanem postopku.

Prav tako so svetniki sprejeli in form acijo  o 
poslovanju podjetja Energetika, k ije  leto 2007 
zaključilo s 25.343 evri celotnega dobička. Pri

V Nazarjah so konec avgusta obnovili tudi 
dimnik kotlovnice ( fo to : IS )

tem je poslovanje daljinskega ogrevanja pri
neslo 8.550 evrov izgube, ostale dejavnosti pa 
33.893  evrov celotnega dobička. Kot je  pov
edal direktor Energetike Robert Hudournik, us
pešno nadaljujejo sanacijo družbe. Pričeli so 
s tehnološko obnovo; odpravljanje  napak v 
kotlovnici, prenova vsipnika in transportnega 
sistema.

Uspešno so se izognili cenovnim tveganjem pri 
biomasi, saj imajo sklenjeno letno pogodbo s fik
sno ceno. Zaloge goriva imajo tako zagotovljene 
do februarja 2009. Za odpravljanje morebitnih 
napak oziroma motenj pa imajo organizirano 
dežurno službo.

Kotje dejal župan Ivan Purnatje zadovoljen, da 
je  Energetika dosegla pozitiven rezultat. Po 
njegovem se občanom to zimo ni bati, da ne bi 
bili oskrbovani s toplotno energijo.

Marija Lebar

Z ELEKTRONSKIMI KOLESI V LOGARSKO DOLINO

Čezmejni projekt, ki ponuja različne možnosti
Regionalna razvojna organizacija Južne Ko

roške je  s partnerji v okviru čezmejnega projekta 
koncem oktobra izvedla testno vožnjo z elektron
skimi kolesi iz Železne Kaple v Logarsko dolino. S 
projektom želijo spodbuditi uporabo modernih 
koles švicarskega proizvajalca z vgrajenim aku
mulatorjem.

Avgust Lenar (levo) in Peter Plaimer sta
bila zadovoljna z rezultati testne vožnje 

koles z vgrajenim akumulatorjem
( fo to : M a rk o  S la p n ik )

Da bi lahko realizirali projekt, za katerega so 
pokazale zanimanje tudi druge južnokoroške 
občine, so kolesa najprej preizkusili na zahtevni 
turi preko Pavličevega sedla. 25 kilometrov dol
ga pot z 900 metri višinske razlike je  kolesarjem 
ob pomoči akumulatorjev nudila udobno vožnjo. 
Predstavniki Južnokoroške razvojne organizaci
je, občine Železna Kapla in Logarske doline d.o.o. 
so se prepričali, da kolesa s pomočjo vgrajenega

akumulatorja zmanjšujejo potrebno mišično moč 
za kar tretjino, zato so primerna tudi za starejše 
osebe in tiste z manj kondicije. Kljub temu da je 
akumulator na kolesu prestal le pot do Logarske 
doline, ne pa tudi nazaj, so bili udeleženci s test
no vožnjo izjemno zadovoljni.

Vodja regionalne organizacije Peter Plaimer je 
povedal, da je to »čezmejni projekt, ki bi z novo 
obliko mobilnosti lahko prispeval k obiskovanju 
različnih destinacij in zavarovanih območij.« Z 
rezultati testiranja je zadovoljen: »Rezultati so zelo 
pozitivni, predvsem zato, ker smo lahko z uporabo 
manjše mišične moči in večjim užitkom prekole
sarili strmo cesto do Pavličevega sedla in naprej 
v Logarsko dolino. Po strmini navzgor se lahko 
poganja z dodatno pomočjo akumulatorja, ki 
pripomore k hitrejšemu tempu, posledično pa tudi

k hitrejši izpraznitvi akumulatorja.« Da bi bilo kole
sarjenje iz Železne Kaple do Logarske doline gos
tom čimbolj prijazno, je v načrtu postavitev dveh 
postaj, kjer bi lahko akumulator tudi napolnili.

Direktor Logarske doline d.o.o. Avgust Lenar vidi 
v projektu novo priložnost: »Ideja uporabe ele
ktronskih koles se bo mogoče uveljavila tudi v 
krajinskem parku Logarska dolina, kjer že dolgo 
časa težimo k zmanjševanju hrupa in izpušnih 
plinov. S predstavniki občine Železna Kapla smo 
se dogovorili, da bomo julija prihodnje leto testi
rali sodelovanje pri izmenjavi elektronskih koles 
in potrebnih akumulatorjev. To idejo podpiramo, 
saj se časi glede naravovarstva spreminjajo, pro
jekt pa predstavlja priložnost, ki bi jo  bilo škoda 
zamuditi.«

Tomaž Poličnik

JAVNA AGENCIJA RS ZA PODJETNIŠTVO IN TUJE INVESTICIJE

BSH Hišni aparati prejemnik 
prestižne nagrade

V Portorožu sta Javna agencija za podjetništvo 
in tuje investicije JAPTI in The Slovenia Times na 
mednarodni energetski konferenci Investment 
Conference 2008 podelila nagrade FDI of the year 
najboljšim tujim naložbenikom leta 2007. Prejem
nik prestižne nagrade je  bilo tudi podjetje BSH 
Hišni aparati iz Nazarij, ki se je uvrstilo med tri 
najboljše tuje naložbenike. Za nagrado se je v 
ožjem izboru potegovalo 53  podjetij s tujim in 
mešanim kapitalom v Sloveniji.

V BSH Hišnih aparatih so lani v primerjavi z 
letom 2006 presegli 17-odstotno rast, dodana 
vrednost na zaposlenega znaša skoraj 53.000 
evrov, v naložbe pa so lani vložili 7 milijonov ev
rov. Zgradili so nov industrijski objekt za proizvod
njo kavnih avtomatovTassimo, dodatno zaposlili 
150 ljudi in za 70 odstotkov povečali delež slov
enskih dobaviteljev, vsako leto pa patentirajo 
ducat inovacij.

IS



MIRKO ZAMERNIK, DONEDAVNI POSLANEC V DRŽAVNEM ZBORU

»Uspehi so naši -  
odgovornosti so moje«

Mirko Zamernik ( fo to : M a r ija  L e b a r)

D rža v n i zb o r  je  te  d n i p o trd il im e n o 
v a n je  B o ru ta  P a h o rja  z a  m a n d a ta r ja  
nove v la d e . V  n o v em  s k licu  d rž a v n e g a  
z b o ra  p a  ni v e č  M irk a  Z a m e rn ik a  iz  
P o d v o lo v lje ka , ki je  k a r t r i  m a n d a te  z a 
s to p a l in te re s e  n a š e  d o lin e  in re g ije  v  
d rža v n o z b o rs k e m  p a  tu d i s ic e rš n je m  
p o lit ič n e m  d o g a ja n ju . Č e p r a v  je  b il 
z a d n je  č a s e  m o rd a  m a io  m a n j n a  o č eh  
ja v n o s t i ,  s e  je  p re d  s e p te m b rs k im i  
v o litv a m i m a rs ik d o  s p ra š e v a l, a li  bo  
š e  k a n d id ira l. Z a k a j s e  k lju b  p re g o v 
a r ja n ju  ni o d lo č il š e  z a  č e tr t i m a n d a t  
in k a j bo  p o č e l p o s le j, n a m  je  p rija zn o  
p o v e d a l o b  n a š e m  o b is ku .

- Zakaj ste se odločili, da ne boste več kandidi
rali za mesto poslanca v slovenskem parlamen
tu? Ste imeli občutek, da nimate več širše pod
pore?

Pravzaprav za to ni bilo nobenega racionalnega 
razloga. Podpore in celo prepričevanja, da naj še 
kandidiram, je bilo veliko. Če omenim, da sem v 
prejšnjih mandatih na listi SDS v V. volilni enoti 
Celje bil po številu glasov dvakrat prvi in enkrat 
drugi, mislim, da bi ne bilo dosti drugače tudi 
tokrat, če bi se odločil kandidirati. Res pa je, da 
smo v stranki naredili interne ankete, ki so meni 
kazale nižji rezultat kot stranki inje to tudi sovpliva- 
lo na mojo odločitev, da ne kandidiram.

- Pomanjkanje podpore torej ni bil razlog za 
vašo odločitev, kaj je potem pretehtalo v prid 
tega, da ne boste več poslanec?

Ko sem kolegom in znancem omenil, da ne 
nameravam več kandidirati, so me prepričevali z
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argumentom, da bi lahko kot poslanec naredil še 
veliko dobrega. Tudi sam sem pri svoji odločitvi 
razmišljal o tem. Vendar m ije  neki notranji glas 
govoril, daje ta  epizoda mojega življenja zaključe
na. Oditi je treba takrat, ko sam čutiš, in ne takrat, 
ko bi tako menili drugi.

Velikokrat sem ob raznih priložnostih -  na prim
er na predavanjih -  poslušal in tudi govoril o os
ebnostni rasti, o tem, da je treba pri odločitvah 
prisluhniti sebi. Ne bi bil verodostojen, če bi o tem 
le govoril, ravnal pa drugače. Pomembno je, da 
človek dela tisto, kar misli, daje prav, in da govori 
to, kar zares misli, tako pa tudi ravna. Pri tem mi 
pride na misel nek pomenljiv stavek: »To, kar si, 
tako kriči iz tebe, da ne slišim, kaj govoriš!« Res bi 
lahko naredil še marsikaj, vendar so bili vmes tudi 
trenutki, ko nisem dosegel tistega, kar sem si za
dal ali želel.

- Ali pri tem mislite na komisijo, katere preds
ednik ste bili v mandatu 2000 do 2004, in ki je 
preiskovala napad na novinarja Mira Petka?

Tudi nato. Prepričan sem bil, da lahko volja gore 
premika. Morda sem na vse skupaj gledal preveč 
idealistično. Vendar m e je  življenje že iz rane 
mladosti učilo, da so neuspehi in težave v življen
ju  le preizkušnje. Iz njih se človek uči in zori

- V parlamentu ste bili tri mandate, od tega dva 
v opoziciji in enega v poziciji. Kakšna pa je bila 
med obema položajema razlika za vas kot po
slanca?

Včasih se zdi, da imajo opozicijske stranke in 
n jihovi pos lanc i več m ožnosti za vp liv  na 
odločitve. Imajo več orodij in vzvodov, s katerimi 
lahko vršijo kontrolo in pritisk na delo vlade. Še 
lažjeje potem, ko poslanec postane vjavnosti bolj 
prepoznaven. Pri tem mislim na potrebno večino 
glasov pri sprejemanju zakonov, na obstrukcijo 
sej in na interpelacije ministrom.

»Osebno sem  pogrešal več pobud s 
strani Savinjčanov za nove projekte.«

Ko si poslanec pozicijske stranke, vse to od
pade. Če karikirano povem, si odvisen od dobre 
volje svojega ministra, ali se bo strinjal s tvojimi 
predlogi in pobudami. Absurdno bi bilo na prim
er vlagati interpelacijo proti ministru iz lastnih vrst.

- Lahko bi se reklo, da ste se položaju poslanca 
odpovedali na vrhuncu politične poti. Kako pa je 
sploh prišlo do tega, da ste se odločili stopiti na 
tako pot?

Če se malo pošalim, bi ponovil in dopolnil be
sede nekega mojega znanca, ki je nekoč rekel: 
»Zamernik je  prišel s poplavo.« Jaz bi k temu še

dodal »In odšel z viharnim vetrom.« V resnici so 
me v politiko pripeljale katastrofalne poplave leta 
1990, od katerih pravkar poteka osemnajst let. 
Pravzaprav ne poplave same, pač pa počasen 
odziv države in neustrezno odpravljanje posledic, 
ki jih je takratna povodenj pustila v naši dolini.

Precej ljudi po Sloveniji je  šele zaradi poplav sliš
alo za Podvolovljek, od koder sem doma. Veliko 
sestankov in zborov smo takrat imeli, napove
dovali smo tudi državljansko nepokorščino, da 
smo vendarle dosegli začetek sanacije katastro
falnih razmer.

- Bi lahko rekli, da so vas v politiko spravile 
nevzdržne razmere vašega domačega okolja in 
doline širše? Ste kot poslanec lahko vplivali na 
ureditev teh razmer?

Na prvo vprašanje lahko odgovorim pritrdilno. 
Na drugo pa pravim, da deloma seveda kot po
slanec lahko vplivaš, vsekakor pa ne toliko, kot bi 
si sam želel.

»Motilo m e je , da se je  po razglasitvi 
rezultatov (vo litev) z  večih strani ka
zalo  na različne krivce. M enim , da je  
to neproduktivno. Resen in odgovoren 
človek -  ne g lede, a li je  politik a li ne
-  lahko išče krivdo le  pri sebi in le  tu
kaj lahko kaj sprem eni.«

- Več let ste opravljali kar dve zahtevni funkciji. 
Bili ste župan občine Luče in hkrati poslanec. Bi 
del uspeha pri sanaciji doline lahko pripisali tudi 
sebi?

Za poslanca sem kandidiral in bil izvoljen prvič 
leta 1996. Tako sem šest let opravljal obe funkc
iji. Pripisovanje zaslug za sanacijo doline po popl
avah samo eni osebi bi bilo (pre)smelo dejanje. 
V tem obdobju se je  dokaj veliko naredilo. Vsi 
skupaj smo vložili v to ogromno truda in dogov
arjanj. Zato bi rekel, da so uspehi naši, odgovor
nost (če kaj ni bilo tako, kot bi moralo biti) pa je 
bila moja. Veseli me, daje celotna dolina ob vseh 
teh težavah uspela strniti vrste za dosego omen
jenih ciljev.

- Ste imeli ob vstopu v politiko pred očmi še kak
šne druge cilje? Bi omenili nekatere vidnejše us
pehe v sferi gospodarstva, pri katerih ste sode
lovali?

Že takrat sem si v svoj »program« zadal tudi 
zavzemanje za gospodarski razvoj Zgornje Sav
injske doline in pozneje še SAŠA regije. Vendar 
sem nekatere od teh nalog uresničil šele v zadn
jem mandatu. Osebno sem pogrešal več pobud 
s strani Savinjčanov za nove projekte, kakršen je



bil projekt širitve BSH Hišni aparati Nazarje.
Potrebno je  bilo veliko mojih naprezanj in po

moči ministra za gospodarstvo, da smo tudi s 
pomočjo države prepričali investitorje za vlagan
je  ravno v Nazarjah, saj bi bila drugače opcija iz
gradnje te investicije tudi kje drugje v Evropi. Teh 
naprezanj mi še vedno ni žal, dasiravno je  moja 
želja, da bi se večja dodana vrednost v proizvod-

»Pred štirim i leti sem  dobil nekaj več  
k o t 3 7  o d s to tk o v  p o d p o re . Iz to k  
(Podkrižn ik) letos m alenkost čez 3 3 .  
U tem eljeno  lahko dom nevam , da je  
nekaj odstotkov razlike  glasov šlo k 
Presečniku. Če se to ne bi zgodilo in 
k er je  b ila  tu d i ra z lik a  m ed n jim  in 
Š ro to m  s ila  m a jh n a , bi lah k o  P re 
sečnikov sedež prevzel Šrot.«

nji odrazila tudi v višjih dohodkih zaposlenih. 
Menim, da v dolini potrebujemo več uspešnih 
firm, da bodo ljudje lahko izbirali, kje se bodo 
zaposlili.

Turistični center Golte je v tem času spet dobil 
slovenskega lastnika. S tem se je začel nov raz
vojni cikel, ki bo prinašal tudi nova -  kvalitetna 
delovna mesta. Pri teh dogajanjih in dogovarjan
jih  sem tudi sam vseskozi aktivno sodeloval in 
sem vesel, da nam je  uspelo. Tudi z vodstvom 
Term Topolšica smo se trudili za pridobitev evrop
skih in državnih sredstev za turistična vlaganja. 
Tako sedaj gradijo velnes center in apartmajsko 
naselje. Pričela naj bi se tudi izgradnja novega 
hotela s štirimi zvezdicami. To so stvari, za katere 
sem vesel, da so se zgodile. Žal pa brez napak in 
težav tudi pri tem ni šlo in mogoče bi se kakšno 
stvar dalo narediti bolje.

- Če se vrneva k politiki -  vaša stranka je spet 
v opoziciji. Z liste SDS pa je bil v državni zbor iz
voljen spet poslanec iz naše doline Iztok 
Podkrižnik.

Dobro je, da imamo ponovno dva poslanca, ki 
bosta v državnem zboru zastopala naše interese. 
Marsikaj je še potrebno storiti. Mogoče je tudi v 
tem oziru dobro, da nisem kandidiral. Pred štiri
mi leti sem dobil nekaj več kot 37 odstotkov pod
pore. Iztok letos malenkost čez 33. Utemeljeno 
lahko domnevam, da je nekaj odstotkov razlike 
glasov šlo k Presečniku. Če se to ne bi zgodilo in 
ker je bila tudi razlika med njim in Šrotom sila 
majhna, bi lahko Presečnikov sedež prevzel Šrot. 
Vesel in ponosen sem tudi, da Savinjčanke in 
Savinjčani ne oddajajo svojih glasov premo sor
azmerno s številom objavljenih slik v Savinjskih 
novicah, am pak da se samostojno odločajo, 
komu bodo zaupali svoj glas.

No, kakorkoli že, motilo meje, da seje po razgla
sitvi rezultatov z večih strani kazalo na različne 
krivce. Menim, da je to neproduktivno. Resen in 
odgovoren človek -  ne glede, ali je  politik ali ne -  
lahko išče krivdo le pri sebi in le tukaj lahko kaj 
spremeni. Prepričan sem, da so se te volitve za

splošno demokracijo v Sloveniji dobro iztekle. 
Rezultat naše stranke je  morda priložnost, da se 
ozremo na prehojeno pot, preštejemo napake in 
si zadamo cilje za vnaprej. Da v opoziciji delujemo 
tako, da bomo na volitvah čez štiri leta zadovolj
ni.

- Pravite »mi« in »naša« stranka. Ali torej osta
jate v politiki?

Vsekakor ostajam vSDS. V začetku prihodnjega 
leta bo redni kongres Slovenske demokratske 
stranke, kjer nameravam kandidirati za članstvo 
v Izvršilnem odboru. Tudi sicer nameravam ak
tivno sodelovati v delu stranke, saj je to pot, da 
lahko pom agam  m ars ikom u, ki je  pom oči 
potreben, ali na probleme vsaj opozorim.

- Kako pa se je na vašo odločitev, da ne kandidi
rate ponovno, odzvala vaša družina?

Družina je vedno na prvem mestu. Pri njih imam 
vso podporo. Seveda sem jih tudi seznanil s svo
jim i dilemami in s končno odločitvijo. Pravzaprav 
smo se o tem veliko in dalj časa pogovarjali, 
končno odločitev pa mora človek vedno sprejeti 
sam in pri tem seveda upoštevati prioritete.

- In kaj boste sicer počeli zdaj? Se je življenje 
zelo spremenilo?

Zakon poslancem omogoča eno leto, da si po 
končanem mandatu poiščejo zaposlitev oziroma 
zagotovijo eksistenco. Sam ozaposlitvi še razmiš
ljam. Seveda pa se moram skupaj z mojo družino

Konec oktobra je  v lada sprejela uredbo o 
ravnanju z odpadnimi zdravili, po kateri bomo 
neporabljena zdravila namesto v smeti ponovno 
lahko vračali v lekarne. Odpadna zdravila so le
karne nekdaj že sprejemale, pri uveljavljanju 
tokratne, precej strožje uredbe pa se bodo spo
padale s številnimi težavami.

Uredba sicer začne veljati 15 dni po objavi v 
Uradnem listu, dejansko pa bo v veljavo stopala 
postopoma, saj morajo veledrogerije opremiti le
karne za sprejemanje odpadnih zdravil najkasne
je  do konca prihodnjega leta. Pri pripravi uredbe 
je  sodelovala tudi Lekarniška zbornica Slovenije. 
Njihovi predstavniki se strinjajo, d a je  za ljudi 
gotovo najbolj prijazna takšna rešitev, da lahko 
prinesejo neporabljena zdravila nazaj v lekarne, 
vendar so pri oblikovanju uredbe upoštevali le

navaditi na drugačen delovni utrip, na drugačen 
ritem. Verjetno bom delo v državnem zboru pogre
šal, saj je po treh mandatih že prešlo v navado in 
sem se znašel vtako imenovani »coni udobja«. Tudi 
to je prispevalo k moji odločitvi o spremembi.

Se je pa potem, ko je  moja odločitev postala 
javno znana, spremenil odnos nekaterih »pri
jateljev« do mene. Nekateri telefonski klici so pos
tali veliko redkejši, nekateri, ki so me prej klicali 
skoraj vsak dan, sploh ne pokličejo več. Karje zelo 
pozitivno. Tako vsaj vem, komu je bilo mar poslan
ca Zamernika, kdo pa ceni Mirka Zamernika os
ebno. Veseli pa me, da se najdejo tudi nasprotja 
tega in so me poklicali nekateri, za katere si tega 
ne bi nikoli mislil in mi ponudili sodelovanje. Tudi 
vtem  oziru je  bila odločitev pozitivna.

- Kaj bi rekli za zaključek?
Ko sem zaplaval v politične vode, sem bil star 

manj kot 30 let. Ni bilo potrebno, da bi bil »šloga- 
rca«za napoved prihodnosti. Brez tega sem vedel, 
da tako aktiven v politiki ne bom do konca. Vsa
ka stvar ima svoj rok trajanja. Oditi je  treba, ko 
imaš občutek, da si nekaj naredil in se ne oklepa
ti zadnje bilke in čakati, da se te znebijo. Na živ
ljenje gledam kot na igro - na široko paleto 
možnosti in izbir, ki jih ponuja vsakomur izmed 
nas. Pripravljen sem in veselim se že novih izzivov, 
kijih  postavlja pred mene.

Pogovarjala se je Marija Lebar

nekatere njihove predloge.
V lekarnah bodo im e li nekaj težav pri 

nameščanju zabojnikov, v katerih naj bi se zbira
la odpadna zdravila. Predsednica Lekarniške 
zbornice Slovenije mag. Andreja Čufar meni, da 
bodo imele lekarne težave tudi pri samem proce
su zbiranja odpadnih zdravil, saj se morajo 
določene skupine zdravil zbirati ločeno. Le mag
istri farmacije pa imajo znanje, da lahko ljudem 
pomagajo pri ločevanju zdravil. V lekarnah mag
istrov farmacije primanjkuje že zdaj, zato bo zbi
ranje odpadnih zdravil posegalo v redno delo far
macevtov na področju izdajanja zdravil.

V Lekarni Mozirje so nam povedali, da sprejete 
uredbe še ne morejo komentirati, saj so v spreje
manju še številni podzakonski akti, ki bodo ured
bo dodatno urejali. Vsekakor pa zaradi zgoraj 
naštetih težav s postopki pričakujejo, da bo njeno 
izvajanje precej oteženo.

Do leta 2004 so lekarne že zbirale neuporablje
na zdravila. Sedanja uredba določa, da bo do 31. 
decembra prihodnje leto treba zagotoviti pre
puščanje zdravil v trdnem stanju in originalno 
zaprtih zdravil v tekočem ali prašnatem stanju, 
vseh odpadnih zdravil pa šele do konca decem
bra 2011.

Tatiana Golob
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LEKARNIŠKA ZBORNICA SLOVENIJE

Neporabljena zdravila nazaj v 
lekarne
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TRNOVEC

Obsežna dela v porečju Savinje za zaščito vasi
Kot smo že poročali, so se pri podjetju za ure

janje voda NIVO Celje lotili zaščite obrežja Savin
je  na obm očju med Spodnjim  Pobrežjem in 
Trnovcem. Z gradbenimi stroji so preusmerili tok 
reke tako, da se v velikem loku izogne neposred
nemu stiku z bregom, ki ga je do sedaj hudourni 
tok ob naraslih vodah odnašal in zbujal strah tam
kajšnjim domačinom.

Če bodo gradbinci uspeli še pred morebitnimi 
poplavami izdelati obrambne škarpe iz hlodovine 
ter skalnih gmot, bo to dobro tako za izvajalce del 
kot tudi za krajane. Dela potekajo kljub pred dnevi 
narasli vodi nemoteno in vse kaže, da bodo lahko 
ogroženi ljudje poslej bolj m irno spali tudi ob 
morebitnih večjih nalivih. S tem bo namreč tudi 
hiša Delejevih, ki jo  je lanskoletna vodna ujma 
delno uničila, ostala zaščitena. Dobra novica s 
Trnovca pajetudi napredovanje gradbenih del na 
novem objektu stanovanjske hiše za Delejeve, ki 
jo  gradijo s pomočjo zbranih sredstev Rdečega

križa Slovenije, Občine Rečica ob Savinji in števil
nih malih donatorjev.

Jože Miklavc

Delavci podjetja NIVO hitijo z gradnjo škarp 
ter nasipov na desnem bregu Savinje pod 

Trnovcem (foto: Jože Miklavc)
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OBČINSKI SVET LJUBNO

Sprejeli osnutek predlogu proračunu za leto 2009
Ljubenski občinski svetniki so 

obravnavali osnutek predloga pro
računa občine za naslednje leto. 
Obravnavali so tudi strokovne pod
lage za dokončanje ureditve Savin
je  na njihovem območju.

Kot je poročala računovodkinja 
Marija Potočnik, je  glede na veljav
ni rebalans in na realizacijo letošn
jega proračuna osnutek predloga za 
prihodnje leto na dohodkovni strani 
povišan za okoli 230.000 evrov. To

pomeni skoraj 109 odstotkov, pri 
čemer so upoštevali tudi novelirano 
stopnjo inflacije.

Na strani odhodkovje predlagano 
povišanje glede na letošnji proračun 
v višini okoli 117.000 evrov, kar je 
približno 104 odstotke. Tudi v tem 
povišanju je upoštevana stopnja in
flacije, ki jo  za prihodnje leto napo
veduje Urad RS za makroekonom
ske analize in razvoj in znaša 2,8 
odstotka. Svetniki so osnutek pred

loga proračuna soglasno potrdili in 
gre sedaj vjavno obravnavo.

Mag. Rok Fazarinc iz ljubljanskega 
podjetja Inženiring za vode je svet
nikom predstavil strokovne podlage 
k pobudi za dokončanje ureditve Sav- 
inje na obm očju občine. Zaradi 
sanacije po poplavah, ki so dolino 
prizadele pred 18 leti, so na Ljubnem 
pričeli z izgradnjo Marčinkovega jezu, 
vendar ga niso končali. Svetniki so na 
podlagi pojasnil sklenili, da je treba

jez nadgraditi še s strojno opremo, 
loputami in propusti, da bo ustrezno 
funkcioniral. Svojo vlogo bosta tako 
spet pridobili obe strugi, ki vodita iz 
Savinje, na bregovih pa bo mogoče 
usposobiti rekreacijske površine. 
Povečala se bo varnost pred naraslo 
vodo objektov pod jezom in v indus
trijsko poslovni coni, samo Ljubno pa 
bo s tako ustvarjeno višjo vodno 
gladino pridobilo na videzu.

Marija Lebar

PROSTOVOLJNO GASILSKO DRUŠTVO NOVA ŠTIFTA

Znčetne požure Inhko ukrotimo somi
Zadnjo oktobrsko nedeljo so pred 

svojim domom v Novi Štifti tamka
jšnji gasilci organizirali pregled in 
servis gasilnikov. Že v prvi uri se je  
oglasilo okoli trideset lastnikov. Veči
na jih pride z več gasilnimi aparati.

Prav gotovo lahko ustrezno posto
panje in gašenje začetnih požarov 
prepreči veliko gospodarsko škodo. 
Tako menijo tudi novoštiftni gasilci, 
zato že dalj časa načrtno spodbuja
jo krajane, da si ti preskrbijo ustrezne 
gasilnike. Vsaki dve leti v mesecu 
oktobru gasilci organizirajo tudi red
ni pregled teh naprav, ki ga opravi za 
to usposobljen mobilni servis. Odziv 
krajanov je  odličen, saj navadno

pride vsaj petdeset krajanov.
V Novi Štifti pa so pred nedavnim 

izvedli tudi gasilsko vajo občinske
ga poveljstva Gornji Grad, na kateri 
so sodelovala vsa tri društva tega

poveljstva; Bočna, Gornji Grad in 
Nova Štifta. Predpostavka je  bil 
požar v naravi na izletniški kmetiji 
Toman. Sodelovalo je 41 gasilcev s 
cisterno in šestimi ostalim i vozili.

Vodo so črpali z dvema motorkama 
tud i iz M linarjevega grabna, kar 
predstavlja 250 m višinske razlike.

Intervenciji sta prisostvovala pov
eljnik Gasilske zveze Zgornje Savin
jske doline Slavko Bric in poveljnik 
občinskega poveljstva Igor Čeplak. 
V analizi takoj po vaji so ugotovili, da 
bi za tako višinsko razliko potrebova
li še eno motorno črpalko, sicer pa 
so bili z izvedbo vaje zelo zadovolj
ni. Načrtujejo še eno gasilsko vajo v 
tamkajšnji podružnični osnovni šoli, 
sta povedala predsednik Branko 
Stenšak in poveljnik Jože Enei iz 
PGD Nova Štifta.



V MOZIRJU SLAVNOSTNO OBELEŽILI 11. NOVEMBER

Pust je že v deželi tej
Na martinovo, torej na torek, 11. novembra, so člani mozirske pustne 

srenje sredi trškega jedra v Mozirju označili začetek pustnega časa 2009. 
Ob tej priliki so krstili mošt, ki se je čudežno spremenil v mlado vino.

»Škof Martin« iz Šmartnega ob Paki je krstil mošt in mu s tem 
pomagal prestopiti zadnjo stopnico pri preobrazbi v vino

( fo to : B e n ja m in  K a n jir)

Med obveznostmi, ki so jih  mozir
ski pustnaki pred slabimi desetimi 
leti prevzeli z vstopom v evropsko 
karnevalsko združenje, je  tud i 
svečan začetek pustnega časa. Ta 
se vsako leto prične ravno na 
praznik svetega Martina, ob 11. uri 
in 11 minut. Natanko ob tej uri pok 
iz možnarja napove začetek malo 
manj resnega časa, katerega kore
nine v Mozirju segajo v leto 1891. 
Letnico je prvi zapisal mozirski kro
nist iz tistega časa Žiga Laykauf.

Od takrat se je  okoli pustnakov 
veliko dogajalo, je v torek dejal pust- 
nak Robert Klemenak. Bistveno je, 
da so se ohranili glavni običaji, ki se 
ponavljajo iz leta v leto in ki so ste
ber pustnega časa. Od »okol otiran
ja«, do kremiranja na pepelnično 
sredo umrlega pusta. Ker so žene 
pustnakov rade govorile, da njihovi 
dedci vedno kar sami hodijo okoli, 
so si omislili pustno kraljico. To okro
najo ravno na svetega Martina dan. 
Letos je ta čast pripadla Mateji Le

ver, po novem Mateji prvi, doma z 
zadrečkega dela Zgornje Savinjske 
doline. Dejstvo, da mozirska pustna 
kraljica ni Mozirjanka, ni nič novega, 
saj pustnaki skrbijo za ponovno 
združevanje zgorn jesav in jsk ih  
občin.

Ob priložnosti začetka pustnega 
časa je spregovoril tudi župan Ivan 
Suhoveršnik. Znano je, dav pustnem 
času za en dan oblast prepusti pust- 
nemu županu Dragu Poličniku. 
Tokrat ga je  izzval, da mu lahko ob
last prepusti za več dni v letu, saj Pust 
Mozirski odlično pozna in rešuje 
lokalne probleme. Slednje presejejo 
skozi pustno »rajso« (sito), kije eden

izmed njihovih dveh osnovnih simbo
lov. Poleg nje je še tana, zastava, ki 
jo  nosi prvi v povorki.

Svet Martin dela iz mošta vin, pravi 
star pregovor. »Škof Martin« je tokrat 
prišel iz Šmartnega ob Paki, krstil 
mošt in mu s tem pomagal presto
piti zadnjo stopnico pri preobrazbi v 
vino. Slednjega tokrat ni manjkalo 
niti na trgu, kjer seje ob milozvočnih 
zvokih ansambla Boj se ga odvijala 
prireditev. Degustaciji so se s slad- 
kimjabolčnikom in pečenim kostan
jem  pridružili še člani mozirskega 
sad jarskega društva in član i 
ansambla Čar.

Benjamin Kanjir

Pustni župan Drago Poličnik, poučen o tem, da nove miss Slovenije 
2009 ne bo, ni spustil iz rok Tanje Kolenc (levo), dokler ni dobil 

novo pustno kraljico Matejo Lever ( fo to : B e n ja m in  K a n jir)

MARTINOVA VAS - ŠMARTNO OB PAKI

Vinski krst je vse bolj vabljiva etnografska prireditev

Na prvi novemberski petek so v 
Šmartnem ob Paki člani tamkajš
njega turističnega društva, vinograd
niki in člani drugih krajevnih društev 
priredili slikovito martinovanje. V 
sprevodu vseh, ki so se kasneje pred

stavili v Martinovi vasi, so sodelovali 
krajani iz zaselkov Paška vas, Veliki 
Vrh, Gavce, Mali Vrh, planinci, kon- 
jerejci, fo lk loris ti ter člani Suške 
bande z Rečice ob Savinji, ki so kas
neje pod vodstvom dirigenta Dareta

Atelška priredili praznični koncert.
Na prireditvenem prostoru so sku

pine predstavile starodavna opravi
la na kmetiji in v obrti, ob blagoslo
vu mošta, ki je vino postalo, pa so 
prvič razglasili tudi »naj kletarja« v 
okviru Društva vinogradnikov Šmar
tno ob Paki. Po oceni komisije, kije 
ocenila skorajda vse vinske kleti pod 
Goro Oljko, je naj kletar postal Mi-

Naj kletar je postal vinogradnik 
iz Slatin Mihael Fajfar
( fo to : Jože  M ik la v c )

hael Fajfar iz Slatin, ki ima največji 
v inograd s skoraj tiso č  trs i v 
Kolovratu nad Mozirjem.

Ob sočnih komentarjih in pred
stavitvah Borisa Kopitarja so po vseh 
šegah opravili tudi vinski krst. Koje 
mošt postal vino, so vsi uradni in »puši« 
šanki pričeli točiti letošnje mlado vino. 
Martinovanje je tudi del programa 
občinskega praznovanja, ki gaje obči
na Šmartno ob Paki obeležila na mar- 
finovosslavnostnosejosveta in podel
itvijo občinskih priznanj.

Jože Miklavc

Denisu
iz Luč

za uspešno opravljeno diplomo!

Mama Ani



KULTURNO-UMETNIŠKO DRUŠTVO UTRIP

Pavčkove sledi v duši bližnjega
Člani KUD Utrip z Rečice ob Savinji 

vsako leto pripravijo Večer slovenske 
besede in vedno jim uspe v goste pri
dobiti zanimive, v širšem slovenskem 
prostoru ugledne literate. Ljubitelji po
ezije se gotovo še spomnijo lanskega 
obiska pesnika Ivana Minattija, letošnji 
večer pa je s svojim šaljivim, a literar
no bogatim jezikom vse prisotne 
navdušil Tone Pavček, eden izmed 
najbolj cenjenih slovenskih pesnikov.

Pavčkov obisk na OŠ Rečica ob 
Savinji prejšnji petekje med njegov
imi občudovalci požel še toliko večje 
zanimanje zaradi njegovega visoke
ga osebnega jubileja, saj je pesnik 
v septembru praznoval svoj 80. ro
jstni dan. Da svoj rojstni dan pravz
aprav s lavi že dva meseca, je  
Pavček zbranim zaupal že na za
četku rečiškega večera, ko je dejal, 
d a je  dvom esečno praznovanje 
nadvse prijetno, »a tudi naporno,

povsod pa so imenitni ljudje, pred
vsem ženske -  piješ njihovo lepoto 
in si še sam takrat lepši.« S tako hu
domušnim  pesniškim jezikom  je  
Pavček segal v srca zbranih vso pr
ireditev, besede so karvrele iz njega, 
recitiral je številne svoje pesmi.

Njegova sogovornica Breda Bider 
je veselo razpoloženega pesnika us
merjala v zanimiv pogovor, udele
ženci prireditve so tako izvedeli mar
sikaj zanimivega iz njegovega ust
varjalnega življenja. Tako je Pavček 
povedal, da je bil rojen kot droban

fant, ki seje okrepil šele vfantovskih 
letih, preživel vojno in »ostal živ, živel 
z besedo za besedo in seveda z 
domovino.« Šole ni maral in včasih 
je  upal, da »šole ni več, ker šola 
včasih tudi pogori.«

Govoril je o svojih starših, o svoji 
upornosti in želji po izboljšanju svo
jih dosežkov, ker »človek stremi do 
konca, da nekaj doseže in zadoščan- 
je ob tem je imenitno.« Pripovedoval 
je o vinu, ki je življenje, o izgubi svo
jega  sina in navsezadnje tudi o 
ljubezni, saj »vse, kar počnemo, 
počnemo iz ljubezni.«

V večeru, kije kar prehitro minil, se 
je  Pavček hudom ušno in hkrati 
ironično dotikal aktualnih političnih 
tem, v vseh njegovih besedah pa je 
bilo čutiti veliko željo, ki jo  je nazad
nje tudi ubesedil: »Pustiti nevidno, a 
trajno sled v duši bližnjega.«

Tatiana Golob

JUBILEJNI KONCERT VOKALNE SKUPINE FANTOV TREH VASI

Pesem je ljubezen, s katero se polnijo sr<a

Člani vokalne skupine Fantje treh vasi so s koncertom obeležili peto obletnico svojega 
delovanja (foto: Marija Šukalo)

Druga novembrska nedelja je v bočki kulturni 
dom privabila veliko število ljubiteljev domačih 
pesmi in napevov. Te so pripravili člani vokalne 
skupine Fantje treh vasi, ki prepevajo pod okriljem 
Kulturnega društva Bočna. S koncertom  so 
obeležili peto obletnico svojega delovanja. Za 
popestritev popoldneva so v goste povabili ljud
ske pevke Lipa iz Šmartnega ob Dreti in Vokalno 
skupino Cantemus iz Žalca.
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Piko na i sta dodala ansambel Katze Wienkel 
in moderator programa Jože Ramšak - Zotler, ki 
je že v začetku zaželel: »Odprite svoja srca za ra
dost in veselje. Naj bo vodilo nedeljskega popol
dneva: pesem je ljubezen.«

Da seje želja vsem ljubiteljem slovenske pesmi 
uresničila, so poskrbeli prvi tenorist Stanko Fale, 
drugi tenorist Alojz Pečnik, prvi basist Kondi 
Marovtter druga basista Dominik Slapnik in Jože 
Pustoslemšek. Pevci prihajajo iz treh vasi, Bočne, 
Brdega in Nove Štifte. Tedensko se srečujejo na 
Kondijevi domačiji, saj jih poleg ljubezni do glasbe 
druži iskreno prijate ljstvo. Poleg nastopov v 
domači občini, kjer so nepogrešljivi pri različnih

prireditvah, jih je bilo slišati tudi po drugih krajih 
naše doline. Slovensko pesem so ponesli tudi 
preko meja naše domovine.

V Bočni so se občinstvu predstavili z narodnimi 
in ponarodelimi napevi ter priredbami slovenskih 
avtorjev. Tovrstno zvrst pesmi so pripravile tudi 
gostje šmarske ljudske pevke. Z a capela stilom 
so zabavali člani Vokalne skupine Cantemus, kjer 
prepeva tudi Bočan Dominik Slapnik.

Objubilejuje slavljencem čestital tudi župan občine 
Gornji Grad Stanko Ogradi, ki je prepričan, da se jim 
ob kvalitetni in prijetni glasbi za publiko ni bati. S svojF 
mi glasovi jo bodo gotovo privabljali še vrsto let.

Marija Šukalo



Dogajalo se je na bjubnem

Piše: Aleksander Videčnik

Naši trgi v dolini se niso enako razvijali. Za Ljub
no smemo trditi, da s e je  gospodarsko dokaj 
kmalu razvilo zahvaljujoč trgovini z lesom in us
tanavljanju rokodelskih združenj, ki so seveda 
izdelovala bodisi oblačila, kot tudi obuvala za nep
oznanega kupca. To vseje gotovo pripisati poseb
nim okoliščinam, v katerih so prebivalci tega kra
ja ob Savinji živeli in delali.

Spomnimo na veliko število kočarjev, ki so bili 
dobro povezani med seboj, celo pritožili so se na 
deželo Štajersko, da so prikrajšani pri volilni pravi
ci. Tedaj so takšno početje tržani smatrali za nekaj 
nezaslišanega, saj je bila dolgo dobo navada, da 
so o vsem v trgu odločali prav oni in ne kočarji.

Brez dvoma je jasno, da so kočarji iskali vse 
možnosti za zaslužek in prav to jih je  sililo k učen
ju raznih rokodelskih poklicev. Če raziskujemo 
razvoj naprej, je lahko razumeti, da so ljubenski 
čevljarji in krojači kmalu ustanovili vsaki svojo za
drugo, tako so na trgu nastopali skupno in zato 
tudi uspešno.

KAKO SO SE POVEZOVALI?
V krajuje bilo torej dovolj razgledanih ljudi, ki so 

kmalu dojeli, da bodo poslovno uspešni le, če za
gotovijo svoj -  slovenski kapital. Od prelomnice
19. stoletja so imeli: Kmetijsko društvo, pašniško

_ _ _ _ _ _  . • N

S p o m i n  s t a r e g a  

P o u f t a  n a  f u r m a n e

Po drugi svetovni vojni so velike količine lesa še 
prevažali furmani. Najzahtevnejši prevoz je bil iz 
Zaloke, kjer so morali premagati hud klanec im
enovan "Ojsterški". Poleti so uporabljali vozove, 
pozimi pa sani, pravzaprav "poke". To je  bila nap
rava -  spredaj sani, zadaj pa seje  les vlekel po 
tleh. Sani so imele železen zaver, na katerem je 
stal furman in tako zaviral na klancu. Les so vozili 
v glavnem na železniško postajo v Šmartnem ob 
Paki.

Furmani, ki jih  pomni Povh: Anton Goličnik- 
Ojsteršek iz Belih Vod, z Lepe Njive, Ljubije in 
Preseke pa Vauher, Gregorc, Mlačnik, Trenkl, Bred- 
nar, Johan, Fužir, Pezdel in Osarek. Iz Preseke -  
Korošec in Strožič. Iz Lok -  Hiševc, Vrhovnik in 
Petrin. Iz Radegunde -  Jekše, Smodiš, Orel in 
Gornji Brezovnik. Iz Brezij -  Brecelj, Košutnik, 
Breznik, Gačnil^ in Rogel. Iz Prihove -  Rebernek, 
Onavt, Olup, Fravčnek, Gros in Rogel. Iz Mozirja -  
Celinšek, Brecljevski Tone in seveda še kdo.

zadrugo, pravzaprav so imeli dve taki zadrugi, 
dalje so poslovali v lesno-prodajni zadrugi, 
živinorejski zadrugi, kmetijski zadrugi in že omen
jenih rokodelskih zadrugah. V kraju je delovala 
podružnica sadjarskega in vrtnarskega društva, 
živinorejsko-selekcijsko društvo pa je delovalo od 
leta 1903 dalje. Za lokalno elektriko pa je skrbela 
elektrarniška zadruga.

Seveda so tudi poskrbeli za razvoj slovenske
ga denarništva. Najprej so leta 1894 ustanovili 
hranilnico in posojilnico na Ljubnem, v prvem 
načelstvu pa so delovali: Ignac Fludernik, Martin 
Juvan-Batl, Davorin Budna, Franc Kolenc in Franc 
Jeraj. Po letu 1908je pričela poslovati še kmečko- 
splavarska hranilnica in posojilnica. Ta naj bi po 
mnenju ljudi poslovala zelo nazadnjaško in zato 
manj uspešno.

Da so Ljubenci videli napredek v sodobni 
živinoreji, pove podatek, da so marca 1903 us
tanovili posebno zadrugo za rejo bikov. V pravilih 
so poudarili, »da je  namen te zadruge pospe
ševanje in povzdiga živinoreje, da bi se v zadost
nem številu skupno nakupovali in redili biki mar- 
ijadvorske pasme.«

Predstojništvo so predstavljali: Jožef Dekorti, 
župnik, Janez Kopušar, Franc Petek, Franc Juvan, 
Franc Sedmak, Jurij Mlinar, Franc Ciraj, Alojz Kle- 
menšek in Matija Dežman. V okviru te zadruge je 
bila uvedena molzna kontrola, v katero je bilo 
vključenih 32 krav. Najvišjo molznostje dosegla 
krava Franca Kolenca (3 .9 6 2  I), najn ižja  
molznostje bila zapisana 1.339 litrov.

Leta 1938je bila živinorejska razstava, omen
ja  se tedanji nadučitelj Fran Kolar kot zelo priza
deven za delo na pospeševanju kmetijstva. Na 
sploh se je  gospodarsko življenje na Ljubnem 
iz leta v leto uspešneje razvijalo. Tudi njihov de
narni zavod je  izredno dobro posloval, saj je bilo 
znano, da so vedno razpo laga li s tekočim  
prilivom denarja, zato je  bilo tudi posojilništvo 
na visoki ravni in v dobro razvoja raznih gospo
darskih vej.

NEKAJ STRNJENIH PODATKOV
Na koncu strnimo nekaj podatkov o pomem

bnih gospodarskih organizacijah na Ljubnem. 
Kmetijsko društvoje bilo ustanovljeno 30.7.1919, 
prvi načelnik je bil Franc Ciraj, posestnik iz Pod
tem, njegov namestnika pa Franc Kopušar, pos
estnik iz Šentprimoža. 10. januarja 1922 so us
tanovili Pašniško zadrugo, sedež je imela pri Sv. 
Miklavžu, načelnik je bil Martin Trbovšek, posest
nik iz Podplanine. Odborniki so bili: Silvester Re
bernak (Podplanina), Franc Krajnc (Podplanina) 
in še drugi. Nekateri tržani so zaradi nezadovoljst
va ustanovili svojo zadrugo 17.2.1922, insicer"za 
trg in okolico". Sedež te zadruge je bil na Ljubnem. 
Načelnik je bil Ignac Fludernik, namestnik Jožef 
Bačun, odbornik pa Franc Jeraj, posestnik iz 
Primoža. Spet pa ugotovimo, da so 27,7.1931 
ustanovili pašniško-gozdno zadrugo, ki jo  je vodil 
Martin Krumpačnik, v odboru pa sta bila Franc 
Vezočnik in Martin Marovt. Domnevamo lahko, da 
je pri tolikih podobnih zadrugah šlo za prestiž ali 
pa morda tudi za nagajanje.

PO DRUGI SVETOVNI VOJNI
Po letu 1945, ko seje končala druga svetovna 

vojna, so seveda vse kmetijske organizacije mor
ali ustanoviti na novo. Tako so 10.1.1946 ustanovili 
živinorejsko zadrugo, katere upravni odbor so se 
sestavljali: predsednik Jože Solar, namestnik Fer
do Sedmak, tajnik Jože Brunet, blagajnik Franc 
Šerbela, odborniki pa Maks Volovljek, Janez 
Podkrižnik in Jože Podlesnik. Ustanovni zbor za 
kmetijsko zadrugo je bil 8.2.1948. Odbor so vodi
li: predsednik Franc Nareks, podpredsednik Jože 
Pustoslemšek, tajnik Ivan Marovt, odborniki pa 
Franc Šerbela, Luka Ermenc, Vinko Božič, Franc 
Kolenc in Karl Špička.

Zadruga seje hitro razvijala, posebej še pod vod
stvom upravnika Karla Druškoviča. Leta 1960 je 
zadruga štela 219 članov, 38 zaposlenih in lastne 
obrtne obrate in še zadružno ekonomijo. Tako je 
bilo do združitve zadrug vskupno Zgornjesavinjsko 
kmetijsko zadrugo s sedežem v Mozirju.

Ljubno okoli leta 1937. Sliko hrani Muzejska zbirka v Gornjem Gradu.



URŠKA KRAJŠEK,
samostojna pravnica 
v Banki C elje  d.d.

Tokrat odgovarjam na več vpraš
anj bralca, ki se nanašajo na prido
bitev lastninske pravice s pripos- 
estvovanjem. Bralec v pismu za
stavlja več vprašanj, in sicer glede 
sosedskopravnih odnosov -  od
padanje sadežev s sosednjega 
drevesa, onesnaževanje dvorišča 
zaradi odpadanja sadežev s sose
dovega drevesa, odstranitev ele
ktričnega pastirja z mejne črte. Nad
aljnji vprašanji v pismu bralca pa sta 
vezani na lastninsko pravico, in sic
er na enega od načinov pridobitve 
le-te, to je na priposestvovanje ter 
na obličnost pogodbe o prenosu 
lastninske pravice na nepremični
nah.

Glede na to, da bo sosedsko pra
vo tema prispevkov v Savinjskih 
novicah nekoliko kasneje, bom 
tokrat odgovorila le na vprašanja 
glede lastninske pravice, o kateri

ŠTEFKA GOLTNIK,
Vodja Km etijske svetovalne  
službe M ozirje

V pridelavi krompirja v zadnjem 
času predstavljajo velik problem 
strune. V gomolje izvrtajo številne lukn
jice, ki so napolnjene z iztrebki. Napad
eni gomolji so grdega videza, zaradi 
poškodb pa je zelo znižana uporab
nost takih gomoljev v prehrani.

Strune so ličinke hroščev pokalic. 
Razvoj pokalic traja običajno tri do 
pet let. Samice odlagajo jajčeca v 
zemljo dva do deset cm globoko, 
odvisno od vlažnosti tal. Za odlagan-

LnJ

Nepremičnine in pravo
sem že pisala. Svetujem vam, da se 
glede vprašanj o sosedskopravnih 
odnosih ponovnojavite, ko bom pis
ala o sosedskem pravu in sosedsko
pravnih odnosih.

ODGOVOR
glede priposestvovanja:
Sami v svojem pismu navajate, da 

ste 10 m2 sosedovega zemljišča 
uporabljali že več desetletij, vendar 
pa je  bilo lastništvo na tem delu 
zemljišča v zemljiški knjigi pred 13 
leti spremenjeno brez vaše vednos
ti. Navajate, da ste imeli predkupno 
pravico, ker ste ta del sosedovega 
zemljišča dejansko uporabljali.

Kot sem zapisala že v prejšnjih 
prispevkih, je za pridobitev stvarne 
pravice na nepremičninah odločilen 
vpis v zemljiški knjigi. Kdor je v zem
ljiški knjigi vpisan kot lastnik, lahko 
razpolaga z nepremičnino. Glede na 
to, da je priposestvovalna doba za 
nepremičnine deset let, lahko ob 
izpolnjevanju pogoja dobroverne 
lastniške posesti, postanete lastnik 
te nepremičnine ne glede na to, da 
se je  pred 13 leti spremenilo last
ništvo. Kolikor pa je  iz p ism a 
m ogoče razbrati, pogoja do
broverne lastniške posesti ne izpol
njujete. Do prejšnjega lastnika ni
mate nobenega zahtevka več, lahko

bi ugovarjali le zoper sklep o preno
su lastninske pravice, vendar, kot je 
iz vašega pisma razbrati, tega niste 
storili. Sedaj, po to lik ih  letih, te 
pravice nimate več.

Predkupna pravica, ki s ta jo  dog
ovorila s prejšnjim  lastnikom , ni 
bila vpisana v zemljiški knjigi, zato 
je  pravno formalno tudi niste mo
gli uveljavljati. V tem primeru bi bil 
možen le dogovor z las tn ikom  
zemljišča, da bi to prodal vam in 
ne nekomu tretjemu. Očitno pa do 
tega dogovora ni prišlo in pred
metna nepremičnina ni bila pro
dana vam.

Glede priposestvovanja dela ceste 
pa navajate, da ste to že urejali pre
ko odvetnika. Podatkov vtej zvezi je 
v vašem pismu zelo malo. Verjam
em, da s strokovno pravno pomoč
jo  to zadevo na primeren način re
šujete oziroma ste jo  že rešili.

ODGOVOR
glede obličnosti pogodbe o preno

su lastništva na nepremičninah:
Odgovor na to vprašan je  je 

ponovno povezan z vpisom lastnin
ske pravice v zemljiško knjigo -  kar 
je v njej vpisano, to velja, in kdor se 
zanese na zem ljiškoknjižne po
datke, ne more trpeti škodljivih pos
ledic. Torej: po sklenjenem pravnem

poslu o nakupu oziroma prodaji ne
premičnin (v praksi je to kupoproda- 
jn a  pogodba) je  potrebno pri 
zemljiškoknjižnem sodišču še pred
lagati spremembo lastništva.

Pravni posel, s katerim se lastnin
ska pravica prenaša, mora vsebo
vati zemljiškoknjižno dovolilo. To je 
izrecna nepogojna izjava tistega, 
čigar pravica se prenaša, sprem
inja, obremenjuje ali preneha, da 
dovoljuje vpis v zemljiško knjigo. 
Zemljiškoknjižno dovolilo mora pod
pisati tisti, ki ga daje (v praksi je to 
prodajalec), njegov podpis pa mora 
biti overjen pri notarju. Kljub temu da 
ste vi svoj del ustnega dogovora 
izpolnili (pišete, da ste kvalitetno 
opravili določeno delo), brez ust
reznega pravnega posla, ki vsebuje 
tudi zemljiškoknjižno dovolilo za 
prenos lastn inske  pravice, ne 
morete postati lastnik nepremič
nine, za kar ste se zgolj ustno dog
ovorili. Ker pa za vsak pravni posel 
ni potrebna obličnost, dovolj je  že 
soglasje volj, lahko s tožbo od tiste
ga, s katerim ste sklenili ta dogovor, 
zahtevate, da izpo ln i svojo ob
veznost -  torej, da vam izda ust
rezno zemljiškoknjižno dovolilo za 
prenos lastninske pravice na ne
premičnini, ki je bila predmet vaji
nega dogovora.

Strune -  velika nadloga v pridelavi
krompirja

um aknejo nekoliko g lob lje , po izginile kulture, ki vtla izločajo snovi,
deževnih obdobjih spet višje in na- ki pom em bno zm an jšu je jo  šte-
posled jeseni spet globlje na prezi- vilčnost strun. To so ajda, lan, proso,
movanje. Ob pomanjkanju vlage v konop lja , grah, bela gorjuš ica .

Po s p ra v ilu  k ro m p ir ja  s v e tu je m o  s e te v  d o s e v k a , k i 
z m a n jš u je  p ris o tn o s t s tru n e . N ik a k o r  n e  s m e m o  pustiti 
n jive  p ra z n e , s a j s e  ra zb o h o tijo  p le v e li. V  k o lik o r n e  s e 
je m o  d o s e v k a , je  p o treb n o  n jivo  p re k o p a v a ti, d a  p ro p a d e 
jo  ja jč e c a  in  m la jš e  g e n e ra c ije  lič in k .

je  jajčec praviloma poiščejo zem
ljišče  z gosto ras tlinsko  odejo 
(travniki, deteljišča, žitne njive, zelo 
zapleveljene njive). Ustrezajo jim  
vlažna ter kisla tla (pH 5) z več hu
musa in rastlinskih ostankov.

Po dveh do štirih tednih (približno 
v začetku julija) se iz jajčec izležejo 
1,5 do 2,2 mm dolge brezbarvne 
ličinke, ki se hranijo s humusom. Od 
drugega leta da lje  se hran ijo  s 
podzemnimi deli rastlin inv pridelavi 
na njivah povzroča jo  ogrom no 
škodo. Ličinke rabijo za življenje ve
liko vlage. V zem lji se pom ikajo 
navpično in vodoravno, odvisno od 
vlage in razpoložljive hrane. Prezim
ijo v globljih plasteh, do 50 cm glo
boko. Spomladi se pomaknejo pro
ti površ ju, nato  se poleti spet

tleh se še intenzivneje hranijo z go
molji in koreninami, da bi tako nado
mestile vlagovtelesu,stem pa pov
zročajo še večjo škodo.

Do prerazmnožitve strun prihaja 
predvsem zaradi neprim ernega 
kolobarja. Z naših njiv so povsem

Primeren kolobar: 1. leto ječmen + 
ajda ali proso, 2. leto krom pir+ bela 
gorjušica, 3. leto koruza + praha, 4. 
leto jara pšenica.

Tudi večja zapleveljenost strunam 
godi. Zanemarjene njive zagotovijo 
prisotnost strun za naslednjih nekaj



let. Ne pozabimo na koristen ukrep 
okopavanja, saj s tem ne le zatira
mo plevele, ampak uničujemo tudi 
strune. Predvsem v času stadija 
jajčec je  okopavanje zelo zaželen 
ukrep. Na njivah je  potrebno v kultu
rah, ki to dopuščajo, večkrat upora
biti brane in razna česala.

Žitnega strnišča ne smemo nikoli 
pustiti neobdelanega (tako zaradi 
strun kot zaradi razvoja plevelov). 
Travnike in deteljišča je priporočljivo 
preoravati pole ti po od laganju  
jajčec, ne pa šele jeseni ali spomla
di. Ko preoravamo travnik ali de-

MARIJA JURAK TROGAR
svetovalka za prehrano

Letošnji svetovni dan diabetesa je 
posvečen mladim. Število diabetik
ov narašča tako med otroci, adoles
centi kot med odraslim i. Vas ne 
preseneča, da smo glede pre
prečevanja sladkorne bolezni tipa 2 
neučinkoviti ne glede na vse znanje 
o prehrani in zdravem življenju?

DEBELI IN NEDOHRANJENI?
V razvitem svetu ljudje zaužijemo 

preveč mesa in mesnih izdelkov, 
preveč krompirja in maščob, testen
in in pekovskih izdelkov iz bele 
moke, sladko-slanih prigrizkov ter 
sladkih pijač. Gre za energijsko 
izredno bogata živila, ki človeka »ne 
delajo« lačnega, pač pa nedohran- 
jenega oziroma lačnega v smislu, 
da si te hrane želi vse več, posl
edično se redi in oboleva za prehran
sko pogojenimi boleznimi.

Za predelavo te prazne hrane or
ganizem bliskovito porabi vitamine 
in m inerale, ki jih  im a na voljo. 
Človek, ki uživa preveč energijsko 
bogate hrane, je  paradoksalno vse 
bolj v itam insko mineralno nedo- 
hranjen, čeprav ne trpi pomanjkan
ja  hrane. N edohran jenost se 
odraža na upadu delovanja imun
skega sistema in postopnem po
javu  najrazličnejših bolezni - od 
nedolžnih prehladov do smrtonos
nih oblik raka.

teljišče, na tako njivo vsaj dve do tri 
leta naj ne bi sadili krompirja.

Seveda je najbolje, če napravimo 
test na p riso tnost strun. Prag 
škodljivosti v nasadu krom pirja 
predstavljata že dve struni/m2. Pre
gledamo zemljo, ki jo  izkopljemo iz 
jame v obliki kvadrata (stranica 50 
ali 25 cm ) 30 do 40 cm globoko. To 
napravimo že jeseni, septembra ali 
oktobra, ali pa spomladi do setve. V 
zemljo lahko pet do šest cm globoko 
nastav im o tud i vabe (prerezan 
krompir, kaleče žito, solata), ki priv
abijo strune. Mesta si označimo. Po

KAKOVOSTNA HRANA 
PREPREČUJE DIABETES

Kakovost predstavljajo industri
jsko neobdelana ali manj predelana 
živila, ki ne vsebujejo dodanega 
sladkorja. Bela moka in prečiščena 
žita v zdravo prehrano ne sodijo.

Kuhinjski sladkor in prečiščeni škrob 
sta namreč vir vsega zla. Sladkor -  
to absolutno nepotrebno živilo je v 
ž ivilski industriji prisotno v vsej 
konzerviran i zelenjavi in sadju, 
mlečnih in mesnih izdelkih, kruhu in 
pekovskih izdelkih, v nadevih testen
in in vseh gotovih jedeh, v skoraj 
vseh pijačah.

Med sestavinami je naveden kot 
aditiv, ki naj bi vplival na trajnost in 
senzorične lastnosti živil. Ob uniču
jo č i predpostavki, d a je  odrasel 
človek pač velik dojenček (!?) in zato 
tud i odrasli obožu jem o prikrito  
sladek okus, proizvajalci dodajajo 
sladkor večini živil oziroma hrane. 
Žal ljudje postajamo odvisni od tega 
prikritega sladko-slanega okusa 
tako zelo, da si že več ne znamo 
predstavljati, da bi kot glavno jed 
jedli solato iz petih vrst zelenjave s 
kosom polnozrnatega kruha.

ODVISNI OD SLADKORJA?
Odvisnost ni le v glavi, kajti prisot

nost sladkorja in škroba v vseh živi

desetih do petnajstih dneh pregle
damo vabe, preiščemo tudi tla do 
30 cm globoko pod vabami.

Naravni sovražniki strun so hrošči 
brzci, ptiči (seveda le takrat, ko 
strune z obdelavo spravimo na pov
ršino), krti, ježi. Po spravilu krompir
ja  svetujem o setev dosevka, ki 
zmanjšuje prisotnost strune. Nika
kor ne smemo pustiti njive prazne, 
saj se razbohotijo pleveli. V kolikor 
ne sejemo dosevka, je  potrebno 
njivo prekopavati, da propadejo 
jajčeca in mlajše generacije ličink.

Možno je tudi kemično zatiranje

lih je  z nerednim in preobilnim vno
som hrane v telo glavni razlog za 
napake v delovanju trebušne 
slinavke, ki proizvaja insulin. Temu 
sledi postopen pojav diabetesa tipa
2. Ste vedeli, da je večini salam in 
vrsti konzervirane zelenjave dodan

sladkor? Berite tekst na nalepkah! 
Diabetes povzroča tudi uporaba sla
bih in skritih maščob, kijih vsebuje
jo  (tako kot sladkor) tudi mesni izdel
ki, zato so ti favoriti med prikrito 
slabo hrano.

Najpogostejši znaki sladkorne 
bolezni so: pogosto u rin iran je, 
nenorm alna žeja in suha usta, 
izjemna utrujenost, stalna lakota, 
nenadna izguba telesne teže, meg

strun z granuliranimi insekticidi v 
času setve gojene rastline. Pripra
vek force  1,5 G se uporab lja  v 
odmerku 7 kg/ha. S pripravkom 
volaton G 5% se lahko tretira v vrste 
v odmerku 20 do 30 kg/ha, v kolikor 
se pripravek uporablja na celi pov
ršini, pa v količini 80  do 100 kg/ha. 
Za tretiranje njiv s pripravkom force 
so potrebni ustrezni dozatorji na 
setveni mehanizaciji. Vsekakor pri
poročamo najprej izkoristiti vse pri
poročljive agrotehnične ukrepe in 
šele nato poseči po kem ičnih 
pripravkih.

len vid in ponavljajoče se okužbe. 
Vsi ti znaki ali simptomi nastopijo 
zelo hitro in dramatično pri sladkor
ni bolezni tipa 1, medtem ko se pri 
sladkorni bolezni tipa 2 razvijajo 
zelo počasi in neizrazito.

Prav zaradi tega se lahko zgodi, 
da sladkorno bolezen tipa 2 odkri
jemo razmeroma pozno, ko se raz
vijejo že zapleti bolezni, kot so: obo
lenja oči, ki lahko vodijo v slepoto 
(diabetična retinopatija), obolenja 
ledvic, ki lahko vodijovodpoved led
vic (diabetična nefropatija), obolen
ja živcev (diabetična nevropatija), ki 
skupaj z okvaro ožilja povzročajo 
nastanek ulkusov in gangrene na 
nogah, kar lahko vodi v amputacijo 
spodnjih okončin.

POPRAVEK
V članku Nas bo presenetila še 

kakšna katastrofa? v 44. številki 
Savinjskih novic sem napačno 
napisala, da seje  na Golteh us
tavila gondolska žičnica. Zapisa
no bi moralo biti sedežnica.

Marija Lebar
\____________________________ /

GORNJESAVINJSKI 
SMUČARSKI 
KLUB MOZIRJE
Šolska ulica 22, 3330 Mozirje

o rg an iz ira

SMUČARSKI SEJEM nove in rabljene oprem e
v soboto, 22.11.2008, od 9. do 19. ure in v 
nedeljo, 23.11.2008, od 9. do 17. ure v stari 

Športni dvorani v Mozirju.

Vabljeni!

Sodelujejo: SKI SERVIS KUNEJ, ELAN, ALPINA, BLIZZARD, FISCHER, 
HELI, BIMBO, SMUČARSKA ŠOLA GOLTE, GOLTE SLOVENIJA.

Diabetes pri otrocih in mladostnikih

V  S lo v e n iji im a  s la d k o rn o  b o le ze n  v e č  k o t 1 2 0 .0 0 0  lju 
d i, m e d  n jim i je  v e č  k o t 5 0 0  o tro k . V s a k o  le to  z a ra d i s la d 
k o rn e  b o le zn i zb o li od  4 5  d o  5 0  o tro k  in m lad o s tn ik o v . K 
p re p re č e v a n ju  n a s ta n k a  s la d k o rn e  b o le zn i v e lik o  p ripo 
m o re  z d ra v  ž iv lje n js k i s lo g . Z d ra v a  in  u ra v n o te že n a  p re 
h r a n a  t e r  z a d o s tn a  t e le s n a  d e ja v n o s t  s ta  iz je m n o  
p o m e m b n i za  v s e  lju d i in n e  le  za  s la d k o rn e  b o ln ik e .



LJUDSKE PEVKE LIPA

Snemanje radijske oddaje v Šmartnem ob Dreti
Na povabilo Ljudskih pevk Lipa, članic istoimen

skega kulturnega društva, seje v petek, 31. okto
bra, v šmarski večnamenski dvorani mudila mag. 
Simona Moličnik iz Radia Slovenija. Pripravljala 
je terenske posnetke za oddajo Slovenska pesem 
v pesmi in besedi. Na trakje posnela še nekatere 
druge izvajalce.

Z mikrofonom v roki je najprej svoj kraj in obči

no Nazarje predstavil predsednik krajevnega od
bora Bojan Štrukelj in opisal današnji utrip tega 
dela Zadretja. Sledila je  še predstavitev domače
ga kulturnega društva in pevske skupine Lipa, ki 
jo  je  podala predsednica društva Nataša Bele.

Na snemanju so led prebili Fantje treh vasi, ki 
praznujejo peto obletnico obstoja. Nekaj svoje 
zgodovine, način petja in še kakšno anekdoto so

zaupali tudi mikrofonu. Seveda so tudi zapeli več 
pesmi iz narodne zakladnice.

Sledila so dekleta sestava Lipa, najprej s svojo 
lastno pesmijo Od kod smo mi? in še s številnimi 
narodnimi pesmimi. V njihovem imenu je spre
govorila Marija Basti in povedala, da za svoj rep
ertoar izbirajo predvsem pesmi, ki so jih peli še 
njihovi starši. Rade se udeležujejo različnih 
priložnosti, kamor jih povabijo, imele pa so tudi 
že dva sam ostojna koncerta. To ni malo, če 
pomislimo, da sestav uradno obstaja šele dobro 
leto.

Nato sta nastopila še oče Darko Strmšnik na 
harmoniki in hči Anja, k ije  zapela. Da so se vsi 
skupaj odlično odrezali, boste lahko slišali tudi vi, 
če boste prisluhnili oddaji Slovenska zemlja v 
pesmi in besedi v torek, 25. novembra ob 20. uri 
na prvem programu.

Oddaja je na sporedu Radia Slovenija že več kot 
štirideset let. Zanjo, za terenske posnetke in za 
arhiv zdaj skrbi mag. Simona Moličnik, ki sicer živi 
v Ljubljani, je  pa domačinka iz Luč, ki smo jo 
našim bralcem pred časom že predstavili.

Marija LebarPred snemanjem je treba marsikaj uskladiti ( fo to : M a r ija  L e b a r)

PREDAVANJE JEZIKOSLOVCA DR. PETRA WEISSA V NAZARJAH

Trubar - utrip časa in njegovo delo
V okviru praznovanja 500-letnice 

ro jstva začetn ika  slovenskega 
knjižnega jezika Primoža Trubarjaje 
bilo v soboto, 8. novembra, v Jakijevi 
hiši v Nazarjah predavanje sloven
skega jezikoslovca dr. Petra Weissa, 
kije tudi velik poznavalec začetkov 
slovenskega knjižnega jezika.

V uvodnem govoru je predsednica 
dom ačega kultu rnega d ruštva  
Vladimira Planovšek pozdravila pre
davatelja, sledilo poje  izčrpno pre
davanje dr. Petra Weissa. Predstavil 
je  življenje in delo Primoža Trubarja

in utrip časa, v katerem so nastale 
prve slovenske knjige. T rubarje  
dokazal, daje naš narod sposoben 
enakopravno živeti v družbi kul
turnih narodov Evrope. Z njim je do
bila reformacija tudi narodnostne 
oblikovalne prvine. S pomočjo svo
jih učencev je  zapustil okrog 50 kn
jig, med njimi prvi knjigi v sloven
skem jeziku, Katekizem in Abece
dary.

Dr. Weiss je poudaril pomen prot
estantske književnosti, ki je začrta
la tudi prekmurski knjižni jezik. Zak

ljuček kulturnega programaje s svo
jo  igro popestril dram ski igralec 
Franc Markovčič s Trubarjevo Pridi
go proti zidavi cerkva. Sledil je  še 
ogled knjižnih del Trubarja in njegov
ih učencev, med katerimi je najbolj 
izstopala Dalmatinova Biblija.

Tomaž Poličnik

Dr. Peter Weiss je poudaril 
pomen protestantske 

književnosti
( fo to : T om až P o lič n ik )

MEŠANI PEVSKI ZBOR NAZARJE

Jubilejni koncert ob
Mešani pevski zbor Nazarje, ki 

deluje pod okriljem  Kulturnega 
društva Nazarje, letos praznuje jubi
lejno 10. obletnico delovanja. Gre za 
plodno desetletje številnih posa
meznikov, ki z ljubeznijo do pesmi 
delujejo kot uspešna pevska skupi
na in želijo svoj napredek predstavi
ti tudi širši javnosti.

V ta namen v soboto, 15. novem
bra, ob 18. uri v nazorskem domu 
kulture pripravljajo veliki jub ilejn i 
koncert z gosti. Prireditev bo pove
zoval domačin Boštjan Napotnik, 
slovenski javnosti trenutno najbolj 
poznan kot zvezda kuharske odda
je Desetka. Nazorski pevci, kijih vodi 
zborovodja Toni Acman, se bodo

10. letnici delovanja
predstavili tako z narodno kot mod
erno pesmijo, prisluhnili bomo lahko 
tudi črnski duhovni glasbi. Kot gos
tje večera bodo nastopili mladi pev
ci iz OŠ Nazarje, nazorski podm
ladek torej, ki se z mentorico Katjo 
Gruber družijo v mladinskem pe
vskem zboru OŠ Nazarje.

TG

GENERALNI SPONZOR

B/S/H/
BSH Hišni aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,
3331 Nazarje



MOZIRSKI KOLEDNIKI GOSTITELJI VOKALNE SKUPINE VIVERE

Čudovit je ta svet

Mozirski koledniki so ob zaključku letnega koncerta zapeli Našo 
pesem, himnični spev o Mozirju in Mozirskem gaju in sv. Juriju

( fo to : Z a la  A cm a n )

Čudovit je zaradi glasbe in ljudi, ki 
se pustijo zvabiti v svet zvokov bod
isi kot poustvarjalci bodisi kot pos
lušalci. Petkov večer domačih in tu
jih napevov v cerkvi sv. Jurija v Mozir
ju je bil v znamenju vokalne skupine 
Vivere izSlovenske Bistrice ternjenih 
gostiteljev, m ozirskega kvinteta 
Koledniki.

Beseda vivere pomeni živeti. In 
kako 'če š  živeti, če nisi odprt za 
»energetsko prelivanje med lastno 
intimo in življenjem, ki se dogaja 
zunaj človeka«. S to mislijo Alojza 
Ihana vokalna skupina Vivere 
označuje bistvo svojega petja »bla
go-in manj blagozvočnih« pesmi.

Osem deklet, umetniški vodja sku
pine je Jakob Feguš, nastopa, gostu
je in samostojno koncertira po Slov
eniji in zunaj meja države, v Italiji in 
Avstriji. Repertoar obsega poldrugo 
stotnijo ljudskih in umetnih pesmi, 
med njimi so črnske duhovne in pop
ularne melodije. Navdušenje nad nji

hovim petjem sega čez domači prag, 
zato so uspešne tudi na medobčin
skih revijah in zato bo v kratkem ug
ledala beli dan zgoščenka.

»Po spomine na mladost čez Šuš-

tarski most« je del refrena iz zimze
lene pesmi Gregorja Strniše. Z njo so 
izpele izbor skladb, s katerim so se 
predstavile mozirskemu občinstvu. 
To jim  je z aplavzom dalo vedeti, da

jim  bo še rado prisluhnilo. Tako kot 
Mozirskim kolednikom, pevcem 
Kulturnega društva Jurij. Zvesti 
izročilu trikraljevskih kolednikov so 
glasbeni večer začeli s slovensko Mi 
smo tej tri kralje tarje.

Po izboru umetniške vodje kvinteta 
Jelke Repenšek so fantje zapeli 
čustveno prekipevajoče pesmi o 
ljubezni, mladosti in naravi. In za 
konec še Našo pesem, himnični 
spev o Mozirju in Mozirskem gaju in 
sv. Juriju, priprošnjiku in zaščitniku. 
Spesnil jo je domačin Jože Vačovnik 
- Frenkovič. Zadonele pa so tudi or
gle. Nanje je zaigrala mlada orglav- 
ka Ana Glušič iz razreda mentorice 
Eme Zapušek.

Letni koncert kvinteta Mozirski 
koledniki je bil sedmi po vrsti. In ker 
je sedem število izpolnjenega cikla 
in njegove pozitivne obnove, ljubitelji 
vokalnega petja ob naslednjem va
bilu ne bodo oklevali.

Andreja Gumzej

GASILSKA VAJA GORICA 2 0 0 8

Gasilke enakovredno stopile ob bok svojim kolegom
Zadnji oktobrski dan je na Golih 

vrtačah, v neposredni bližini doma 
Lovske družine Dreta Nazarje, udar
ila strela. Vnelo s e je  podrastje, 
ogenj seje zaradi vetra razširil proti 
s tre lišču. Grozil je  tud i h iši v 
neposredni bližini. Takoj po klicu na 
številko 112 so se na kraj požara 
odpeljale enote prostovoljnih gasil
skih društev Gorica ob Dreti, Nazarje 
in Šmartno ob Dreti.

Na mesto požara, ki je od Lačje 
vasi oddaljen več kot deset kilom
etrov, so pripeljali v petnajstih minu

tah. Gasilci so z opremo za gozdne 
požare obkolili požarišče in loka
lizirali ogenj ter uspešno ukrotili 
rdečega petelina.

Na srečo je, podobno kot že v 
mnogih primerih v mesecu oktobru, 
tudi tokrat šlo za vajo. Po besedah 
vodje vaje Gorica 2008, poveljnika 
gas ilskega poveljstva občine 
Nazarje Jerneja Rige so jo  vsa tri 
prostovoljna društva odlično opravi
la in dokazala, da so na tovrstne in
tervencije dobro pripravljena.

Gašenje, kjer je sodelovalo 38

Vse najboljše
za tvoj 2. rojstni dan ti želijo

dedi Drago, babi Cvetka in Mojca.

Gasilci so lokalizirali ogenj in uspešno ukrotili rdečega petelina
( fo to : M a r ija  Š u k a lo )

operativcev in ki ga je organiziralo 
PGD Gorica ob Dreti v sodelovanju 
z obč insk im  poveljstvom , si je 
ogledal tudi poveljnik Gasilske zveze 
Zgornje Savinjske doline Slavko Bric. 
Ob pozdravnih besedah ni skrival 
zadovoljstva ob dejstvu, da so pri 
nalogi gašenja svoj delež doprines
la tudi dekleta, ki so tokrat enako

vredno stop ile  ob bok svo jim  
moškim kolegom. Prav tako je do
bro ocenil opremo društev, priprav
ljenost gasilcev in samo izvedbo 
vaje. Ta je bila po Bricovem mnenju 
brezhibno opravljena in bi lahko bila 
vzor tudi drugim društvom v naši 
dolini.

Marija Šukalo



ZGORNJESAVINJSKI ZDRAVSTVENI DOM MOZIRJE

Zdravstveni delavci v duhu športa
Zadnjo nedeljo v oktobru seje ekipa Zgornjesav- 

injskega zdravslvenega doma Mozirje udeležila 
največje športno-rekreativne prireditve v Sloveni
ji, mednarodnega 13. Ljubljanskega maratona. 
Tekaškega preizkusa, ki poteka v več razdaljah, 
se je  udeležilo  šest zdravstvenih  delavcev 
zdravstvenega doma in s tem svojevrstno prispe
valo k promociji do zdravja z gibanjem.

Sonja Robnik, kije redna udeleženka maratonov 
in že izkušena tekačica, je tekla mali maraton 
(21,5 km) in dosegla osebni rekord. Preostali del 
ekipe, mag. Damjana Podkrajšek, Darja Štiglic 
Kramer, Staša Rojten, Marko Petkovič in Robert 
Podkrižnik, je tekmoval na rekreativni (10,5 km) 
progi. Skupaj s skoraj 4.000 tekači iz Slovenije in 
tujine so premagali zastavljeno razdaljo, vso pot 
pa jih je  spremljala navdušena množica navi
jačev. Proga je potekala po centru Ljubljane, nav
ijači, ki so naredili vzdušje zelo tekmovalno, pa so 
prispevali k dobremu počutju med tekom.

Vsi udeleženci zdravstvenega doma so skleni
li, da se bodo udeležili tudi naslednjega Ljubljan
skega maratona in v svoje vrste skušali privabiti 
še več sodelavcev in drugih ljubiteljev teka.

TG

Ekipa Zgornjesavinjskega zdravstvenega 
doma je skupaj s skoraj 4 .000 tekači 
premagala zastavljeno razdaljo na 13. 

Ljubljanskem maratonu

BISERNIH ŠEST DESETLETIJ ANGELE IN JOŽEFA ENCIJA

Ljubezen, ki traja že 60 let

Zakonca Enei sta v cerkvi v Novi Štifti obnovila zakonske obljube v družbi svojih najdražjih 
in prijateljev ( fo to : a rh iv  Jože  E ne i)

Poznala sta se že od nekdaj, saj sta bila skoraj 
soseda. Otroštvo in mlada leta so jim a tekla tam 
v Mačkinem kotu, ki ga sedaj raje imenujejo Šmik- 
lavž. Pa je kar prav, če se reče Mačkin kot, menita 
naša sogovornika, to je staro domače ime.

Ko je  človek mlad, se srce vname, da še sam 
ne veš kako. Od skritih pogledov do skritih pogov
orov in skritih pisem je vodila pot. In koje bil Jožef 
mobiliziran v nemško vojsko, gaje Angela s skrb
jo in strahom za njegovo življenje čakala. Jožef je

bil na bojiščih v Ukrajini, kjer je skusil marsikaj 
težkega, bil je  celo ranjen. Zato je februarja leta 
1944 dobil dopust, vendar samo do Dunaja. Od 
tam je pobegnil domov in v partizane.

Vojne strahote so minile in pozno jeseni leta 
1948 sta se Angela in Jožef Enei poročila. Od 
sorodnikov sta podedovala manjše posestvo, po 
domače pri Matevževcu v Zgornjem Dolu. Ange
la je  gospodinjila, Jožef pa si je poiskal delo pri 
Gozdnem gospodarstvu Nazarje. Doma sta na 
strmini pridelala toliko, da je bila v hlevu vedno 
kaka krava in v svinjaku pujsek.

Rodila sta se jima hčerka in sin. Taje ostal doma in 
si tam ustvaril družino. Sedaj imata jubilanta že tudi 
pravnuke. Jubilanta zato, ker sta pred nedavnim še 
vedno čila osemdesetletnika praznovala biserno po
roko. Od prve zakonske obljube je minilo šestdeset let 
in spet stajo obnovila v cerkvi v Novi Štifti.

Obletnice sta se veselila v krogu svojih najdražjih 
in prijateljevter se seveda spominjala lepih in težkih 
trenutkov. Nekaj teh spominov sta natresla tudi 
nam. Najbržje bilo najtežje lani, kojim je pogorelo 
gospodarsko poslopje in so živino komaj rešili, 
ogenj pa je grozil že tudi hiši. »Saj ni bilo vedno v 
življenju tako težko, malo potrpljenja in dobre volje 
je potrebno, pa gre. Seveda tudi medsebojna ljubez
en in spoštovanje,« sta dejala za zaključek.

Marija Lebar

Matic Bider
Za 10. rojstni dan

Naj bo vsak tvoj dan s soncem obsijan, 
s srečo, zdravjem in veseljem obdarovan.

Tvoja kokarska mama

V tem mesecu je praznoval god, danes pa svoj 48. rojstni dan

Martin Visočnik
Iz Lepe Njive

Želimo ti trdnega zdravja, sreče ter vse dobro 
v nadaljnem življenju.

Tvoja družina



DRUŠTVO LETALCEV ZGORNJE SAVINJSKE DOLINE

Ostanki letala priča dogodkom preteklosti

Predsednik Društva letalcev Zgornje Savinjske doline Miran Bele ob 
spominski plošči v spomin zavezniškim letalcem, ki so pomagali 

slovenskemu narodu med drugo svetovno vojno
( fo to : M a r ija  Š u k a lo )

Člani zgornjesavinjskega društva 
letalcev so na vzletišču na Pobrežju 
v četrtek, 6. novembra, pripravili kra
jšo  slovesnost. Na njej so odkrili 
spominsko ploščo v spomin vsem 
zavezniškim letalcem, ki so poma
gali slovenskemu narodu med dru
go svetovno vojno. Ta čast je ob žup
anu občine Rečica ob Savinji Vinku 
Jeraju pripadla Alojzu Bitencu in 
Viktorju Zajcu. Oba sta bila pred 64 
leti ob letalu, kije zasilno pristalo na 
tem polju.

Znamenjeje postavljeno v spomin 
na 6. november 1944, ko je  v tem 
delu naše doline potem, ko je  
odvrgel pomoč slovenskim parti
zanom, zasilno pristal angleški šti- 
rimotorni bombnik 148. eskadrilje 
Kraljevega vojnega letalstva. Letalo 
je vzletelo iz baze v Brindisiju, a je 
bilo zaradi okvare prisiljeno pristati 
na Pobrežju. Posadka sedmih letal- 
cevje bila nepoškodovana in seje s

pomočjo lokalnega prebivalstva in 
partizanov varno vrnila vsvojo bazo 
vjužni Italiji.

Ob odkritju je župan Vinko Jeraj

poudaril, daje prav, da se zgodovi
na ohranja in se zahvalil društvu,da 
so poiskali ostanke tega letala. Ti 
bodo po Jerajevem mnenju v globok

premislek tudi prihodnjim rodovom 
in bodo pričali, kaj se je dogajalo 
tistega daljnega leta med drugo sve
tovno vojno.

Pozdravne besede sta udele
žencem slovesnosti namenila tudi 
poslanec v državnem zboru Iztok 
Podkrižnik in pilot Samo Čebulj, kije 
predstavil tehnične podrobnosti o 
vojaškem letalu. Dogodek so s krat
kim kulturnim programom obogati
li rečiški osnovnošolci.

Slovesnost, ki se je je  udeležilo 
veliko število gostov in domačinov, 
je po mnenju predsednika Društva 
letalcev Zgornje Savinjske doline 
Mirana Beleta le dokaz, da letalstvo 
v naši dolini ni novo, temveč ima 
tradicijo. In prav to želijo v društvu 
tudi ohraniti skozi delo v sekcijah: 
modelarstvo, balonarstvo, motorni 
zmaji, padalstvo in seveda letal
stvo.

Marija Šukalo

TURISTIČNO DRUŠTVO REČICA OB SAVINJI

Spoznavanje dobrih praks po panonski ravnici
Člani rečiškega turističnega  

društva so zadnjo oktobrsko so
boto izkoristili za potepanje po 
krajih panonske ravnice in spo
znavanje dobrih turističnih praks 
v tem delu naše domovine.

Z Rečice so se podali do podnožja 
jeruzalemskih goric, v Radomerje k 
družini Pihlar. Tu so se okrepčali s 
»prleško južino«- m a lico  in ko
zarčkom rujnega ter si ogledali vin
sko klet. V Ljutomeru jim  je lončar

Saša Žuman predstavil svojo obrt in 
zaupal skrivnosti oblikovanja gline. 
V tem so se skusili tudi nekateri 
Zgornjesavinjčani, a so obupali, saj 
tovrstno delo terja veliko znanja in 
potrpežljivosti.

V osrčju Prlekije, v Veržeju, so 
spoznali delovanje salezijanskega 
dom a in Zavoda M arianum . Ta 
združuje tri enote: Penzion Mavrica, 
Marjanišče in Center duo. Center je 
oblikovan v prodajno razstavno 
galerijo, kjer so na ogled postavlje

ODBOJKARSKI KLUB KLS LJUBNO

Zmaga po izenačeni igri 
ostala doma

V 5. kolu prvenstva v 3. državni od
bojkarski ligi je članska ekipa KLS Ljub
no igrala doma z ekipo Braslovč in 
zmagala z rezultatom 3:2 (16:25; 
25:22;24:26;27:25; 15:12). V pravem 
derbiju in izredno izenačeni igri, kije 
trajala več kot dve uri, so v petem, 
odločilnem setu več zbranosti poka
zale domače igralke in zasluženo 
zmagale. V veliko podporo igralkam 
na vročem igrišču dvorane ljubenske

osnovne šole so bili tudi gledalci, ki so 
skozi celotno tekmo glasno vzpodbu
jali domače igralke in tudi s tem pripo
mogli k novim prvenslvenim točkam 
ljubenske ekipe.

Ekipa starejših deklic je igrala na 
turn irju  v Slovenj Gradcu in pre
m aga la  ekipo Mežice z 2:0, z 
enakim  iz idom  pa izgub ila  z 
domačimi igralkami.

Franjo Atelšek

ni izdelki rokodelcev iz gline, slame, 
ličja, v rb ja ...

Rečiški turisti so si z zanimanjem 
ogledali tudi Čebelarski muzej Kra- 
plje, ki ga vodi Jože Tigeli. Tam ima
jo  star čebelnjak, ki izvira iz konca

19. stoletja in z ohranjeno opremo 
predstavlja bogato kulturno dedišči
no. Navdušeni so bili nad Staro Goro 
v občini Sveti Jurij ob Ščavnici. Kraj 
namreč lahko služi marsikateremu 
turističnem u delavcu za primer, 
kako v malem kraju z 40 hišnimi šte
vilkami in 60 dušami privabiš toliko 
obiskovalcev, da je dvorana gasil

skega doma z dvesto sedeži pogos
to premajhna za vse prireditve, kijih 
tu pripravijo. Imajo namreč zani
mivo cerkvico, kjer se poročajo šte
vilni pari iz vse Slovenije in tujine, 
mlin na veter ter muzej kmečkega

orodja in uporabnih predmetov. Ek
sponate so domačini shranili v stari 
zapuščeni šoli.

Lično opremljen kmečki turizem v 
Mali Nedelji jim  je nudil gostoljubje 
in pozno kosilo. Po njem pa so se 
izletniki sprostili v Biotermah Mala 
Nedelja.

Marija Šukalo

Nekatere Zgornjesavinjčanke in Zgornjesavinjčani so tudi sami 
poskusili oblikovati izdelke iz gline ( fo to : M a r ija  Š u k a lo )



2 . SLOVENSKA FUTSAL LIGA -  VZHOD - 6 . KROG

Nazarčani prekinili niz 
dveh zaporednih porazov

Graščaki so v zelo pomembni tek
mi za priključitev vodilni se skupini 
druge slovenske futsal lige - vzhod 
premagali neposrednega konkuren
ta iz Ormoža. Ekipa Tomaža, s kate
ro imajo Nazarčani še vedno nega
tivno bilanco medsebojnih srečanj, 
je spet pokazala dobro igro z obilo 
borbenosti, vendar pa proti izredno 
razpoloženi in motivirani četi trener
ja  Peziča tokrat ni mogla pripraviti 
presenečenja.

Če smo še samo pred tednom 
dni ob dom ačem  porazu gledali 
povsem razglašeno in neučinkovi
to nazorsko ekipo, je  bila tokrat 
slika popolnoma drugačna. Spet

so b ili na ig r iš ču  t is t i pravi 
»graščaki«, ki so pod vodstvom 
kapetana Metulja »grizli« parket, 
re zu lta t n jihove  b o rb e n o s ti in 
nesebičnosti pa je velika zmaga 
proti vedno neugodnim Tomažem. 
Prav vsi, ki so stopili na parket, si za 
svojo igro in pristop zaslužijo visoko 
oceno, prav tako pa gre tokrat poh
vala tudi trenerju za njegovo voden
je. Samo upamo lahko, da je  s to 
zmago konec nihanj v igri ekipe, ki 
je prav gotovo ena bolj izkušenih v 
ligi, svoj status pa bo morala ned
vomno potrditi v nadaljevanju in 
predvsem v končnici.

Franjo Pukart

KMN Nazarje Glin : KMN Tomaž Ormož 
6 : 2  ( 1 : 1 )

Športna dvorana Nazarje. Gledalcev 130. Sodnika: Bojan Lumpert in Elvis 
Fotič. Delegat: Marjan Žibert.

Strelci: 1:0 Cvetko (16) avtogol, 1:1 Cvetko (17), 2:1 Hren (24), 3:1 K. 
Šemenc (26), 4:1 J. Šemenc (33), 5:1 K. Šemenc (35), 6:1 Metulj (38), 6:2 
Jurčec (40).

KMN Nazarje Glin: Supin, Vreš, Oblak, Urtelj, K. Korošec, Ipavec, K. Šemenc 
Metulj, Hren, J. Šemenc, Mekiš. Trener: Ilija Pezič

Rumeni karton: Vreš (Nazarje Glin), Goričan, Jurčec (Tomaž).
Igralec tekme: Rudi Vreš (Nazarje Glin). 
Rezultati 6. kroga
Nazarje Glin : Tomaž 6 :2
Bioterme Mala Nedelja : Maribor Branik 6 :2
Cerkvenjak : Slovenske Gorice 5 :1
FSK Kebelj : Marinci 8 :3
Ruj : Duplek 8 :2

Lestvica: 1. Ruj 16,2. FSK Kebelj 13,3. Nazarje Glin 1 2 ,4. Tomaž 10,5. 
Marinci 9,6. Branik Maribor 7,7. Cerkvenjak 7,8. Bioterme Mala Nedelja 6,
9. Slovenske Gorice 6,10. Duplek 1.

Strelci: 11 Jure Klinc (FSK Kebelj), 8  Blaž Metulj (Nazarje Glin), 7 Kovačič 
(Cerkvenjak), Kralj (M arinc i)...

KOŠARKARSKI KLUB NAZARJE

Zmagovalni vikend za celoten klub
Članska ekipa nazorskega koša

rkarskega kluba je zanesljivo in pre
pričljivo zmagala v Kranjski gori. 
Domačini so imeli za razliko od gos-

GENERALNI SPONZOR

B / S / H /
BSH Hišni aparati d.o.o.
Savinjska cesta 30,
3331 Nazarje

tov premalo kvalitetno izenačenih 
igralcev, trener nazorske ekipe 
Marko Finkšt pa je po otipavanju v 
prvi četrtini že v drugi uporabil kar 
deset igralcev in z dvigovanjem tem
pa igre dodobra utrudil nosilce igre 
pri nasprotnikih.

Na začetku drugega polčasa je bil

odpor dom ačinov nato s tr t in 
priložnost za igro so dobili prav vsi 
nazorski igralci. Izkušena Valenčak 
in Zadravec ter na tej tekmi že tudi 
strelsko razpoloženi Vodončnik so 
bili vsak po svoje temelj do zmage. 
Še posebej veseli opazno tovarištvo 
in prijateljstvo v ekipi, kar po treh od
igranih prvenstvenih tekm ah že 
lahko zapišemo.

Naslednji krog prvenstva bi znal 
izoblikovati skupino ekip, ki se je 
sposobna boriti za prvo mesto v ligi. 
Veselilo nas bo, če bodo z zmago to 
soboto doma proti Utripu Trzin tak
šno kand idatu ro  potrd ili tud i 
Nazarčani in tako dokazali, daje bil 
visok poraz v prvem krogu na Vran
skem le slab trenutek.

Tomaž Križnik

Minuli zaključek tedna je  bil res izjemno uspešen za KK Nazarje. V  
razburljivih končnicah so namreč zmagale tudi vse tri ekipe v mla
jših kategorijah. Najprej so v soboto dopoldne kadeti v Preboldu 
nekoliko presenetljivo, vendar več kot zasluženo, v borbi za drugo 
mesto v svoji skupini premagali tamkajšnje vrstnike. Nato pa so v 
nedeljskem programu v nazorski športni dvorani najprej pionirji U- 
14 zmagali proti Rogaški, takoj za njimi pa so bili tudi mladinci v 
zanimivi in kvalitetni tekmi boljši od Konjic.

Portal Savinjska doline

Kranjsko Gora : Nazarje 
6 5 : 8 2  ( 1 9 : 1 7 ,  1 8 : 2 7 ,  1 3 : 2 6 ,  1 5 : 1 2 )

Kranjska gora. Dvorana OŠ Josipa Vandota. Gledalcev 20. Sodnika: Mi
lan Nedovič in Anže Dolinšek (oba Kranj). Tehnični komisar: Roman Dežman 
(Radovljica).

Nazarje: M. Janko 3 (IT ), P. Polčnik 2, Bitenc, Gostečnik 6 (IT , 3-4), Za
dravec 6 ( 1T, 1 -2), Vodončnik 21 (4T, 5-6), Gelb 5 ( 1 -2), Ilič, Plaskan 6 (0- 
1 ), Ločičnik 6 (2-2), Krivec 11 ( 1 T, 2-2), Valenčak 16 (2-4).

Rezultati 3. kroga 3. SKL -  center:
Kranjska gora : Nazarje 65:82, Ivančna Gorica : Vrani Vransko 58:59, Žiri 

: Krvavec Meteor 87:98, Šenčur CPK mladi : Utrip Trzin 80:69, Gorenja vasje 
bila prosta.

Lestvica po 3. krogu:
1. Vrani Vransko 6,2. Ivančna Gorica 5,3. Šenčur CPK mladi 5 ,4. Nazarje 

5 ,5. Utrip Trzin (-1 )3 ,6 . Gorenja vas (-1 )  3,7. Krvavec Meteor (-1 )3 ,8 . Žiri 
3,9. Kranjska Gora 3.

KOŠARKA

Regijsko selekcioniranje
V Nazarjah se je  v soboto, 8. no

vembra, začela nova sezona regi
jskega selekcioniranja pod okriljem 
Košarkarske zveze Slovenije, tokrat 
za košarkarje iz generacije 1996. 
Vseh takšnih regijskih selekcij je  
šestnajst -  tista, v katero so vk
ljučen i tud i tr ije  ig ra lc i iz KK 
Nazarje, pa obsega še tri celjske

klube, Elektro iz Šoštanja, Hopse iz 
Polzele in Velenje.

Na treningu v nazorski športni dvo
rani je sodelovalo 25 košarkarjev, v 
trenerski štab selekcije pa je  vk
ljučen tudi trener KK Nazarje Primož 
Jelšnik. Naslednji treningi teh sele
kcij bodo decembra.

Tomaž Križnik



Č R N A  K R O N I K A

•  VOZILO V SAVINJI
Nazarje: 3. novembra so policisti prejeli obvestilo, da se v Nazarjah v 

reki Savinji nahaja osebni avtomobil. Ugotovili so, da je stari znanec 
policije ponoči zapeljal s ceste v vodo in tam pustil vozilo. Posredovali 
so tudi člani Prostovoljnega gasilskega društva Nazarje, ki so vozilo 
potegnili iz reke.

•  TAT DENAR SAMO SKRIL?
Planina: 4. novembra naj bi v Planini prišlo do tatvine okoli 2.000 evrov 

iz stanovanjske hiše. Policisti so na kraju ugotovili, da do tatvine denar
ja  ni prišlo, saj so ves denar našli skrit na različnih mestih v hiši, je pa 
neznani storilec izvršil tatvino nekaj škatel različnih cigaret.

•  ZBEŽALA PRED PARTNERJEM
Bočna: 5. novembra je v Bočni izvenzakonski partnerfizično napadel 

partnerko, ki je  pred nasiljem zbežala iz hiše in čakala na policiste. 
Slednji so kršitelju izdali plačilni nalog.

•  GROZILI SO MU
Nazarje: Občan iz Nazarij je 7. novembra obvestil dežurnega policis

ta, da so ga obstopili mladostniki in mu grozili s pretepom. Na kraj so 
odšli policisti, ki bodo zoper mladoletnega pobudnika dogodka podali 
obdolžilni predlog.

•  GRAFITI NA FASADI
Nazarje: V noči na 9. november so neznanci na fasadi nazorske os

novne šole narisali več grafitov. Policija za kršitelji poizveduje.

OBVESTILO
V času vikenda je policija v javnosti napovedala strožji nadzor nad 

psiho-fizičnim stanjem voznikov v cestnem prometu. Policisti ponovno 
ugotavljajo, da vozniki, kljub večjim globam in ostrejšim sankcijam, 
čedalje pogosteje vozijo pod vplivom alkohola. Tako so ta vikend 
ponovno odvzeli prostost in pridržali do iztreznitve tri vinjene voznike.

Zaradi zagotavljanja varnosti vsem udeležencem v cestnem prometu 
bodo policisti v prihodnje še ostreje nadzirali voznike in dosledno sank
cionirali vožnjo pod vplivom alkohola. Prav tako bodo skupaj s pristo
jnim i inšpekcijskimi službami opravili kontrole gostinskih lokalov in 
preverjali, kako gostinci spoštujejo določila Zakona o omejevanju po
rabe alkohola.

V  d o b r o b i t  v s e h  Z g o r n j e s a v i n ia n o v
V p ism ih bralcev v Savinjskih 

novicah št. 45 je  bilo objavljeno pis
mo g. Jožefa Zlatinška, ki se nanaša 
na članek Marije Lebar z naslovom 
Nas bo presenetila  še kakšna 
katastrofa?. V pismu omenja mene 
in navaja nekaj »dejstev« na katera 
bi rad odgovoril.

G. Zlatinšek mi pripisuje podcen
jevanje dela štabovcivilne zaščite (v 
nadaljevanju CZ) In skromen nivo 
poznavanja tega področja. Potem 
predstavi delo CZ v občini Mozirje.

Naj povem, da sem bil jaz  pov
eljnik prav tega štaba osem let in 
sicer od leta 1998 do konca leta 
2006, ko ga je prevzel g. Zlatinšek. 
V času, ko sem opravljal to funkcijo,

so se v Mozirju zamenjali kar trije 
župani. Sam sem pri njih vedno nal
etel na razumevanje in smo dobro 
sodelovali. Prav tako sem odlično 
sodeloval tudi z direktorico občinske 
uprave go. Nado Brinovšek.

Tudi takrat smo občane obveščali 
o svojem delu. Sam sem v glasilu 
občine Mozirje objavil prispevek na 
to temo. Sedaj sem podpoveljnik 
štaba CZ občine Rečica ob Savinji.

Kakšen je nivo mojega poznavan
ja celotnega sistema zaščite in re
ševanja verjetno pove podatek, da 
sem leta 2003 prav za svoje delo na 
področju organiziranja, vodenja in 
kadrovanja v CZ prejel Zlati znak Civ
ilne zaščite Republike Slovenije.

Ne vem, koga lahko moti moje 
zavzemanje za nenehno izobraže
vanje vseh, ki sodelujemo v sitemu 
zaščite in reševanja. Prepričan sem, 
daje to prava pot in bom v dobrobit 
nas vseh s tem zavzemanjem tudi 
nadaljeval.

G. Zlatinšek sam potrjuje moje 
besede po potrebi povezovanja in 
medsebojnega sodelovanja na rav
ni zgornjesavinjskih občin, ko pravi, 
da sta se s poveljnikom CZ občine 
Gornji Grad že lani pogovarjala o 
delovnem srečanju, ki pa ga do 
sedaj še niso realizirali.

Kar zadeva nasvet, da naj energi
jo  raje troš im  za odgovornejše 
vodenje Gasilske zveze Zgornje Sav
injske doline in še nerealiziranega 
statutarnega sklepa, naj povem, da 
bosta tako Pravilnik o finančnem in

materialnem poslovanju kot tudi 
Poslovnik o delu organov zveze 
sprejeta v kratkem. O poteku priprav 
za realizacijo sklepa bi se g. Zlatin
šek lahko prepričal na Gasilski zve
zi, če bi želel.

Znani so pravnoformalni postopki 
in poti, ki omogočajo konstruktivno 
reševanje gasilske problematike. 
Gasilska zveza ima za to ustrezne 
organe, ki se redno sestajajo, žal pa 
se jih  g. Zlatinšek redko osebno 
udeležuje.

S tem je, kar zadeva mene, dopis
ovanje z g. Zlatinškom preko javnih 
medijev zaključeno. Z globokim  
spoštovanjem do vseh ljudi vZgornji 
Savinski ter Zadrečki dolini.

Janko Žuntar 
Zg. Pobrežje 29 

3332 Rečica ob Savinji

KRMANIŠ
KD REČICA OB SAVINJI

Vabljeni na

5 . obletnico
folklorne skupine 

Krmaniš

Kulturnega
društva Rečica ob Savinji

Prireditev bo 15. novembra 2008 
ob 19.00 uri

v  kulturnem  dom u na Rečici. 

Nastopajoči:

-  F o lk lo rn a  s k u p in a  k rm a n iš  K D  R eč ica  o b  S av in ji
-  A N S A M B E L  B R A T O V  P O L JA N Š E K
-  F o lk lo rn a  s k u p in a

K U D  " B o ž o  R ačič" A d le š ič i, B e la  k ra jin a
-  H a rm o n ik a rs k i o rk e s te r  P r im o ž a  Z v ira
-  P r im o ž  Z v ir
-  R o b i W e is s

P ro g ra m  b o  p o v e z o v a l N e jc  S la p n ik

I

Vjudno vabljeni! |

N a ro čn ik i S a v in jsk ih  novic  
im ajo  15% P O P U S T  

pri objavah  zahva l in 
čestitk .



VARNOST V CESTNEM PROMETU

Vozniki, ne
Pred nami je 15. november. Zakon, 

ki govori o varnosti v cestnem pro
metu predpisuje, da mora biti od 
tega dne na avtomobilih namešče
na ustrezna zimska oprema.

Na nenadne spremembe vreme
na in s tem voznih razmer, ki so pog
oste v zimskem obdobju, moramo 
biti ustrezno pripravljeni. Nizke tem
perature, led in sneg lahko povzroč
ijo veliko neprijetnosti v cestnem 
prometu. Zavoljo tega je potrebno 
poskrbeti za ustrezno zimsko opre
mo motornega, pa tudi priklopnega 
vozila.

Za varno udeležbo v prometu ob 
spremenjenih voznih razmerah je 
najpomembnejša ustrezna priprava 
motornega vozila. Ta naj pred zimo 
obsega predvsem pregled naprav in 
opreme vozila. Poleg pnevmatik, 
zavor, krmilnega mehanizma in luči 
je  tu še vrsta drugih naprav, ki jih 
mora uporabnik vozila občasno, 
pred zimo pa pravočasno in skrbno 
preveriti. Med njim i akum ulator, 
hladilno tekočino, sistema za dovod 
zraka v vozilo in močenje vetrobran

skega stekla, olje v motorju, metlice 
brisalcev, klinasti jermen, tesnila 
vrat, ključavnice in sistem za dovod 
goriva.

Zakon o varnosti cestnega prome
ta določa, da morajo biti motorna 
vozila od 15. novembra do 15. mar
ca naslednjega leta in v zimskih raz
merah, ko se ob sneženju sneg opr
ijema vozišča ali je vozišče zasne
ženo, zaledenelo (ledna deska) ali 
poledenelo, opremljena s predpisa
no zimsko opremo. Za slednjo se 
šteje:

1. Pri dvoslednih motornih vozilih, 
katerih največja dovoljena masa ne 
presega 3.500 kg, in priklopnih voz
ilih, k ijih  vlečejo:

- z im ske pnevm atike na vseh 
kolesih ali

- poletne pnevm atike in v p ri
boru ustrezno velike snežne ver
ige za pogonska kolesa ali veri
gam  enakovredn i p ripo m o čk i. 
Vozila s štirikolesn im  pogonom  
m orajo imeti v primeru stalnega 
pogona snežne verige  vsa j za 
zad n jo  os in v p rim eru  p rik lo -

O C O PÜ D V d . o . o .  N a z a r j e
POSLOVNE STORITVE

ISO 9001 
Q-1I34

Zadrečka cesta 8 
3331 Nazarje 
Tel.: 03 839 25 25 
www.input.si

Smo kakovosten in strokoven računovodski servis, ki nud i 
ce lovite  računovodske s toritve  in strokovno svetovanje.

Iščemo novega sodelavca/sodelavko za 
opravljanje administrativnih del.

O d  v a s  p r ič a k u je m o :

-  n a jm a n j  V . s to p n jo  iz o b ra z b e ,  
z a ž e le n o  e k o n o m s k e  s m e r i,

-  u r e je n o s t  in  p r ip r a v l je n o s t  za  u č e n je ,
- v o z n iš k i  iz p i t  B  k a te g o r i je ,
-  p o z n a v a n je  d e la  z  r a č u n a ln ik o m .

Delo n ud im o  za do ločen čas 18 mesecev (s poskusno d o b o ) z 
m ožnostjo  kasnejše zaposlitve za nedoločen čas.

Vaše izk ljučno pisne prijave s kra tk im  ž ivljen jep isom , dokazili o 
izpo ln jevan ju  pogojev in osebn im i pričakovanji, p ričaku jem o do 
18. novem bra  2008 na naslov pod je tja  (Zadrečka cesta 8, 3331 
Nazarje).
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na zimsko opremo!
pljivega pogona vsaj za s ta lno 
vklopljeno os.

2. Pri dvoslednih motornih vozilih, 
katerih največja dovoljena masa 
presega 3.500 kg, in priklopnih voz
ilih, k ijih  vlečejo:

- zimske pnevmatike najmanj na 
pogonskih kolesih ali

- poletne pnevmatike in v priboru 
ustrezno velike snežne verige za 
pogonska kolesa ali verigam enak
ovredni p ripom očki. Vozila s 
štirikolesnim pogonom morajo im

eti v prim eru  s ta lnega pogona 
snežne verige vsaj za zadnjo os in v 
primeru priklopljivega pogona vsaj 
za stalno vklopljeno os. Poleg tega 
morajo imeti ta vozila v opremi še 
lopato.

3. Kanali dezena pnevmatik, ki šte
jejo v zimsko opremo, morajo biti 
globoki najmanj 3 mm.

4. Zimske pnevm atike so tiste 
pnevmatike, ki imajo na boku proiz
vajalčevo oznako "M+S".

Benjamin Kanjir

N i te na p ragu  več, 
n i te v hiši.
N ihče več tvojega glasu ne sliši. 
Zato p o t nas vodi tja, 
k je r rože cvetijo  
in  sveče t i  v spom in gorijo.

V SPOMIN

21. novembra mineva 5 let, odkar nas je zapustila

Ivanka FUNTEK
(2.2.1933-21.11.2003)

V si n je n i

Čas za zemeljsko slovo 
je kot let ptice v nebo.
Duša v neskončnosti vesolja poleti, 
da tam živi, na krilih večnosti...

V SPOMIN

Minilo je leto dni, odkar si odšel, dragi tata

A nton PIKL
iz Mozirja

(15.11.2007 -  15.11.2008)

... in vendar si tu - kot sonce in veter in hrepenenje in spom in...

Tvo ji n a jb liž j i



Z a h v a l e , O g l a s i  )

Ko v večnost odhaja vaš oče, 
mož, dedek in  brat, 
le srce n a j tiho zajoče, 
zapoje n a j z  n jim  
še enkra t pesem, 
k i vrača spomine in  
zdrav i srca bolečine.

(D. L ip n ik )

ZAHVALA

Franc BLEKAČ
p.d. Miheletov 

(2.4.1928-30.10.2008)

Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam stali ob strani v  težkih trenutkih in 
nam pomagali. Hvala osebju Bolnice Topolšica za zdravstveno oskrbo 
in lajšanje bolečin.
Hvala gasilcem, govornikom, pevcem in vsem, ki ste ga pospremili na 
njegovi zadnji poti.
Hvala za lepo opravljen cerkveni obred, za vse prijazne besede, izreče
na sožalja, sveče, darovane svete maše in vašo molitev.

V si n jegovi

MORANA POGREBNA SLUŽBA, CVETLIČARNA
Aleksander Steblovnik s.p. Parižlje 11 c Braslovče

Telefon: 7000-640
Življenje celo s i garal, 
m irn o  in  spokojno s i zaspal, 
v večni sen od nas odpotoval. 
Sledi ostale so povsod, 
od dela tvo jih  p r id n ih  rok.

Dne 5. novembra 
se je od nas nenadoma poslovil

Marko
VOLČANŽEK

(17.2.1961 -  4.11.2008)

Zelo ga pogrešamo.

R anč B u rg e r Veniše

Življenje sploh n i tisto, k a r se zd i - 
je  le korak na p o t i k  večnosti!

ZAHVALA

Zapustil nas je dragi sin, brat, svak in stric

Ivan ROBNIK
(23.6.1952 -11.10.2008) 

iz Krnice, Luče

Hvala vsem, ki ste imeli našega Ivana radi, ga spoštovali in cenili. Obisk
ovali ste ga, bili njegovi Prijatelji, nam pa v nesebično pomoč pri prema
govanju njegove dolgotrajne bolezni. Ob njegovem slovesu ste z nami 
delili našo in vašo bolečino ter ga tihega jesenskega dne pospremili k 
večnemu počitku.
Zahvaljujemo se vsem, ki ste nam izrekli sožalje, darovali za cvetje, sveče 
in svete maše. Posebna zahvala velja tistim, ki ste poskrbeli za lepo oprav
ljen obred, poslovilne besede in lepo zapete pesmi njemu v spomin.

Vsi n jeg ovi

M irn o  in  spokojno si zaspal, 
v večni sen od nas odpotoval. 
N aj bo srečno tvoje potovanje in  
pogosto se nam vračaj v sanje.

ZAHVALA

Ob nenadni in boleči izgubi sina, brata, strica in svaka

Marka VOLČANŽKA
(17.2.1961 -  4.11.2008)

Iskreno se zahvaljujemo gasilcem PGD Ljubno, sošolcema Zdravku in 
Miranu, gospe Kamplin za govor ter pogrebni službi Morana.
Hvala g. Martinu Pušenjaku za lepo opravljen obred. Posebna zahvala 
družini Burger za pomoč.
Hvala vsem, ki ste ga pospremili na njegovi mnogo prerani zadnji poti.

Vsi n jeg ovi

stor , ^
T e l . :  0 3 / 7 0 0 - 1 4 - 8 5 ,  G s m :  0 4 1 / 6 1 3 - 2 6 9

ROPOTAR Ivan s.p. ŠEMPETER v Savinjski d o lin i
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Maks tarna pred zaprtimi 

vrati lastnega doma: "Draga, 
vzemi me nazaj, saj se bom 
spremenil.”

“Torej boš pričel redno dela
ti?"

“Rekel sem spremenil, ne 
pa, da se bom dal operirati.”

ČUSTVENO NAVEZAN
Žena hoče pripraviti večerjo 

iz skromnega ulova, ki ga je 
njen mož - ribič prinesel do
mov, on pa ribe še ne da iz rok.

“Kaj tako strmiš vanjo?" ga 
vpraša. “Ali mi je ne boš dal, 
da jo spečem?”

Novopečeni ribič: “To je 
vendarle moja prva ribica. Kaj 
če bi jo dal balzamirati?”

ODZIVNA KRIZO
Fridolin pride v trgovino z 

domačimi ljubljenčki in hoče 
kupiti vse zlate ribice, kar jih 
imajo, in vse, ki bi jih še lahko 
dobili.

“Zakaj pa?” zanima trgov
ko.

“Kaj še niste slišali, daje re
cesija in da ljudje kupujejo vse, 
kar je zlatega?”

B le n d a  T a v r l

Matija napol mrtev leži za 
mizo v gostilni. Zdrami ga la
stna nočna mora, ki jo takoj 
zaupa vinskemu bratcu: “Ženi 
bolj malo pomagam pri gos
podinjstvu ...”

“Recimo, da ti verjamem."
“Zadnjič pa mi je dala misliti 

glede tega.”
“Kako?”
“Pol ure sem se moral na

prezati, da sem si izmislil do
ber izgovor, da mi ni bilo po
trebno peljati avta v avtopral
nico.”

TREBA JE ISKORISTITI PRILIKO
Matilda opazi, daje postala 

Klotilda redna gostja nogo
metnih tekem. “Nisem vedela, 
da se navdušuješ nad nogo
metom ...”

“Saj me nogomet niti ne 
zanima. Toda, če hočem, da 
mi mož še kdaj pa kdaj izkaže 
ljubezen, moram biti na tekmi 
tisti trenutek, ko od veselja 
zaradi zmage njegove ekipe 
objemuje vse okoli sebe."

K a r la h k o  d a n e s  p re s ta v iš  
na  ju t r i ,  p re s ta v i na  

p o p o ju tr iš n je m .

Preden limoni stečejo misli

‘Ö 3 1

Cvetke ib koprive)
NJUNA DEKLETA SO SE M LADA

Tone Pavček, pesnik (desno): »Moja dekle je še mlada, pa nori za 
drugega, vendar mene ne odčara od uroka hudega.«

Ivan Minatti, pesnik: »Zdaj jo  ljubim, zdaj sovražim, padam v tisoč 
skrajnosti in zaman se troštam v laži o uspešni vztrajnosti.«

Pavček: »Pa bom nehal piti zvarek te solzave smešnice, brž ko naj
dem lepše čare kakšne druge grešnice.«

KO V M O Š K E M  M O ŠT POSTANE V IN O
Dare Atelšek, vodja Suške in še kakšne bande (desno): »Boris, jaz 

bom dirigiral, ti pa jim  povej, kako naj igrajo, saj mi itak bereš misli.«
Boris Kopitar, pevec, voditelj in vicmaher: »Dare, če pa se samo 

malo obrneš in začneš dirigirati meni, bova najbolj uigrani par.«
Dare: »Kje pa si? Počakaj, bom sledil tvojemu glasu. Samo reci, kam 

naj se obrnem, na levo ali na desno?«

TR IJE  M O D R I Z B E L IM  V IN O M
Roman Čretnik, mozirski podžupan (levo): »Dober tale mošt!«
Ivan Suhoveršnik, mozirski župan (na sredi): »Pri menije že vino. 

Čudeži delujejo!«
Darko Poličnik, pustni župan (zraven): »Kam hitita? Jaz sem novi 

mandatar. Najprej bom sestavil koalicijo, postavil ministre, zunanje 
in notranje, potem pa se bomo na korespondenčni seji odločili o tem, 
ali bomo sprejeli kakšen predlog sklepa za odlok o tem, ali se bomo 
opredelili za mošt ali vino.«



N a g r a d n a  k r i ž a n k a__________________________ /

VELIKA
TRGOVINA

STOT,
UTEŽNA

MERA

JETIČEN
ČLOVEK

GRŠKA
MUZA

UUBEZENS.
PESNIŠTVA

REČICA
V

PREKMURJU

GLAVNATA
KAPUSNICA

RIBIŠKA 
ENOJADRNI- 

_____ £ £ ______

DOMISLICA,
ZAMISEL,

NAČRT POT.
CESTA

...IbALL.

KAMBOŠKI
GENERAL-

LON

ŠT1RIVRST1ČNA
KITICA

SONETA
IRSKA

REPUBLIKANS.
ARMADA

AMERIŠKI
KITARIST-

STEVE

MAVRAH
(NAR.)

ZADNJICA
(VULG.)

SANITETNI
MATERIAL

SISTEMSKA
KATEGORIJA
RASTLINSTVA

MESTECE 
IN REKA 

V FRANCIJI

VELA
NIGRIN

ITALIJANSKI 
10JAŠ. OKUPATOR 

MARIO

4. IN 16. 
ČRKA

NASAD 
OB HIŠI

OTOČEK PRED
z a h o d . Sp a n s .

OBALO

MEŠANA
SOLATA

IZ
PEČENIH
PAPRIK

LETALO,
AEROPLAN

IVAN
SIVEC

SLAVKO
OSTERC

KRAJ
PRI

POREČU

IZUMRLA, 
NOJU 

PODOBNA 
JOVOZELANDS 

PTICA

PODOBA
GOLEGA
TELESA

ŽUŽELKA,
KI

BOLEČE
PIČI

FINSKO
MOŠKO

IME

Portal Savbilska doline

MINI SLO VA RČ EK :

TARENT- pristanišče v južni Italiji 
LEDAVA- rečica v Prekmurju 
ROATTA- italijanski okupator- Mario 
ONS- otoček pred zahodno špansko obalo

OBVESTILO REŠEVALCEM
Tokratno nagradno križanko izrežite iz časopisa in jo  najkasne

je  do petka, 2 1 . novem bra, pošljite na naslov: Savinjske novice, 
Savinjska cesta 4 ,3 3 3 1  Nazarje z  obveznim  pripisom NAGRAD
NA KRIŽANKA VULKANIZERSTVO NOVAK.

Med pravočasno prispelimi, pravilno rešenimi križankam i bom o  
izžrebali tri nagrajence.

KUPON za brezplačni mali oglas do 10 besed v 47. številki SN

im e in  p r iim e k

n a s lo v
N A R O Č . ŠT.mn

1. nagrada: m ontaža +  centriranje gum nad 15 col
2 . nagrada: m ontaža + centriranje  gum do 14 col
3 . nagrada: m ontaža gum



Napovednik dogodkov

•  Petek (14. november), ob 16.30 Knjižnica Mozirje
Pravljična ura za otroke: Staro drevo___________________

•  Petek (14. november), ob 17.00 Knjižnica Mozirje
Okrogla miza na temo Gledati in videti__________________

• Petek (14. november), ob 19.00 Knjižnica Mozirje
Odprtje razstave 14. Ex Tempora M ozirski gaj 2 0 0 8

• Sobota (15. november), ob 10.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekm a ■ Nazarje Input : Keleja (kadeti)

• Sobota (15. november), ob 13.00. Športna dvorana Nazarje
Rokometna tekm a ■ RK Nazarje : RK Rače_______________

• Sobota, (15. november), ob 18.00. Kulturni dom Nazarje
Koncert Mešanega pevskega zbora Nazarje
ob 10-letn ici delovanja_________________________________

• Sobota (15. november), ob 19.00. Kulturni dom Rečica ob Savinji
5 . obletnica delovanja Folklorne skupine Krmaniš

• Sobota (15. november), ob 19.00. Športna dvorana Nazarje
Košarkarska tekm a - Nazarje : U trip Trzin (člani)_________

• Nedelja (16. november), ob 13.00.2. gimnazija Maribor 
Košarkarska tekma - Mario Primorac : Nazarje (pionirji u-i4)

• Nedelja (16. november), ob 16.00. Srednja zdrav, šola Celje 
Košarkarska tekm a ■ Celjski KK : Nazarje Input (mladinci)

• Sreda (19. november), ob 18.00. Knjižnica Mozirje
Ob dnevu splošnih knjižnic: Pogovor s Karolino Vrtačnik, 
avtorico knjige Super mami z n a p a k o ____ _____________

ŽIVALI -  PRODAM
Prodam bikca sivca, težkega 115 kg. 
gsm 040/876-493.
Prodam teličko Is., staro 14 dni; gsm 
041/783-700.
Prodam dva bikca sivca, težka 130 kg; 
tel.58-41-653.
Prodam leto in pol staro telico za zakol 
ali nadaljnjo rejo; tel. 583-52-58. 
Prodam telico simentalko brejo, pašno; 
gsm 031/726-316.
Prodam telico, sr., v 9. mesecu brejos
ti, (planinska paša); gsm 031 /361 -819 
ali 584-42-43.
Prodam brejo telico čb/rj, telitev de
cember 2008; gsm 031/504-893. 
Prodam telico simentalko, breja 6 
mesecev; tel. 03/584-44-34.
Prodam bikca sr., težkega 150 kg in sr. 
teličko, težko 50 kg; gsm 031 /663- 
462.
Psičko nemško ovčarko, brez rodovni
ka, staro 3 mesece, ugodno prodam; 
gsm 041/593-998.
Prodam bikca sivca, težkega okrog 
120 kg; tel. 58-35-273.

DRUGO-PRODAM
Prodam 80-litrski bojler za vodo, cena 
20 evrov; gsm 041 /298-608.
Prodam bale in brejo telico simentalko, 
staro 4 mesece; gsm 041/604-075.

Prodam repo in suho koruzovzrnju;tel. 
04/25-22-637.
Prodam meso - polovico telice; gsm 
031/698-055.
Prodam novo 5 kg. polnilko za klobase 
in salame; gsm 040/257-455. 
Prodam nadstropni otroški postelji in 
jogi; tel. 583-31-62.
Prodam drva, cepljena, metrska, suha; 
kupim meso 1/4 krave; gsm 031 /585- 
735.
Prodam: suha bukova drva, traktor ze- 
tor 6245, (let. 1989,1. lastnik) in sav
injski želodec; gsm 041/226-251. 
Prodam bale in brejo telico 4 mesece, 
simentalko; gsm 041 /604-075.

DRUGO-KUPIM
Kupim otroško posteljco 140 x 70 -  
poceni; tel. 03/584-31-35.

VOZILA-PRODAM
VW polo 1,0,1 '95, 170.000 km, bel, 
reg. 10.2009, cena 1.100 evrov; gsm 
041/354-670.
Prodam golf II dizel, letnik 1988, cena 
500 eur; gsm 041/354-638.

NEPREMIČNINE
V Nazarjah oddam v najem 2-sobno 
opremljeno stanovanje; gsm 070/813- 
575.

M O R D A  S T E  I S K A L I  P R A V  T O

STEKLARSTVO TAMŠE, MOZIRJE
Izdelava fermopan stekla, okvirjanje slik, vitražna stekla, peskanje 

stekla, suho cvetje v steklu, vse vrste zasteklitev, tesnjenje in predel
ava starih okenskih kril, fuzija taljenja stekla, www.stekiarstvo- 
tamse.com; gsm 031/305-532, faks: 03/839-54-64.

Steklarstvo Tamše, Tamše Jaka s.p., Savinjska cesta 12,3330 Mozirje. 

KMETJE, GOZDARJI
Gradimo gozdne vlake brez miniranja. Opravljamo tudi vsa ostala 

dela s strojno mehanizacijo ter kiper prevoze. Kvalitetno in poceni. 
BRLEČ, tel. 041/606-376.

Brleč Jakob s.p. -  Avtoprevozništvo, storitve z gradbeno mehanizacijo, splošna 
gradbena dela, Nožice, Pionirska ulica 25,1235 Radomlje.

MONTAŽA SATELITSKIH SISTEMOV - POP TV 
IN A KANAL

Nudimo vam montaže satelitskih sistemov za sprejem POP TV in 
KANAL A - pooblaščeni monter za TOTAL TV in servis vseh satelitskih 
sistemov. Prašnikar s.p., tel. 03/584-51-94, gsm 041/688-094.

Prašnikar Miro s.p., Elektroinstalacije in vzdrževanje elektro aparatov in naprav na 
terenu, Spodnje Kraše 30,3341 Šmartno ob Dreti.

STEKLARSTVO BENDA
Izdelava termopan stekla, velika Izbira stekla, izdelava namiznih 

plošč, brušenje, vrtanje, fazatiranje, ogledala, okvirjanje slik, montaža 
itd. Izdelava in montaža PVC oken, senčil, žaluzij, rolet itd. Tel. 03/839- 
45-10, Gsm 031/302-121.

BENGLAS, d.o.o., Loke 33,3330  Mozirje.

NEPREMIČNINSKA PISARNA V MOZIRJU VAM 
NUDI STORITVE

Posredovanje pri prodaji, nakupu in najemu, priprava pogodb in iz
vedba postopkov, cenitve in vpis nepremičnin v zemljiško knjigo.

BREMIS D.O.O., Posredovanje pri prometu nepremičnin, Cesta Františka Foita 2, 
Velenje, PE Mozirje, Na trgu 51, Mozirje; Gsm: 051/307-035 ali tel.: 839-56-50. 

IŠČEMO OSEBO ZA DELO NA KMETIJI 
Zažeijeno obvladovanje traktorja in veselje do dela z živalmi. Gsm 

041 698 424, Ranč Burger Veniše.
Bufeko d.o.o., Lačja vas 22,3331 Nazarje 

PRODAJA KOKOŠI
nesnice -  grahaste, rjave in črne prodajamo. Nakup 10 kom. -  pete

lin brezplačno. Tel. 03/547-20-70, gsm 041/763-800.
Kmetija Winter, Lopata 55, Celje.

KAMNOSEŠTVO PODPEČAN 
izdelovanje nagrobnikov in okenskih polic. Šalek 20, Velenje. Tel. 

897-03-00 ali gsm 041/652-108.
Kamnoseštvo Podpečan Valentin s.p., Šalek 20 ,3320  Velenje.

VSE VRSTE IZKOPOV
za novogradnje, ceste, dvorišča, rušenje objektov in odvoz ruševin, 

izgradnja greznih jam, izposoja kompresorja. Gsm 041/631-395.
TGM Janžovnik Aleš s.p., Zavodice 1,3331 Nazarje.

ZAPOSLIM FRIZERKO 
za določen čas, z izkušnjami; gsm 031/776-803.
Frizerstvo Bojana Trogar s.p., Na trgu 27,3330  Mozirje.

PRODAM OPREMO ZA ROČNO 
AVTOPRALNICO

in omogočanje najema prostora za pranje vozil na Bencinskem 
servisu (Petrol) v Gornjem Gradu; gsm 051/806-054.

Žmavc Mojca s.p., Spodnji trg 34,3342  Gornji Grad.

ZAPOSLIMO MIZARJA
Zaradi povečanega obsega dela zaposlimo dva delavca za mizarska 

in pomožna mizarska dela. Želena je izobrazba mizarja ali lesarskega 
tehnika, za pomožna dela pa kakršnakoli tehnična smer Ili. ali IV. stop
nje. Interesenti naj se javijo na tel. (0 3 )  839-38-80  ali na mail: 
mizarstvo.selisnik@siol.net 

MELU d.o.o., Raduha 56,3334  Luče.



NOVA LANCIA DELTA

Prava osvežitev za evropske kupce
Od presenečenja sem kar obstal. 

Črna, elegantna z lepim zadkom in 
še lepšim sprednjim delom. Nova 
lancia, nova delta. Malce že poza
bljena, a sedaj zopet tu. Na trgu in 
pri nas.

Lancia delta, avtomobil, ki smo si 
ga zapomnili po številnih zmagah 
v rally prvenslvu. Tam je kraljevala 
pod oznako integrale in ko smo šli 
na smučanje v dolomite in je priče
lo snežiti, so vsi mladi Italijani pre
ganjali dom ače integralke okoli 
zasneženih ovinkov ter kljubovali 
fiziki in njenim zakonom. Jaz pa 
sem kar čakal, da mi kateri prileti v 
moj avto. Ampak integrale si je 
zaslužila svoje ime.

Sedaj je tu delta kot čista konkuren
ca golfu in njegovim nasprotnikom. 
Na dolžino 4,5 metra so Italijani ob
likovali prekrasen avtomobil. Spred
nji del z veliko kromirano masko bi 
lahko bil tudi kakšen audi in bočna 
ostra linija bi lahko pozdravila kak

šen BMW. Zadekje samo svoj in kras
ijo ga luči v obliki bumeranga. Ni kaj, 
delta je res prava osvežitev za evrop
ske kupce. Ali bodo prodajne števil

ke to pokazale, pa pustimo času čas.
Notranjost je oblikovana toplo in z 

italijanskim občutkom. Krom, lepi 
merilniki, poudarjena sredinska kon

zola s klimatsko napravo in radiem. 
Udobni sedeži, ki so po želji lahko 
tudi usnjeni, pač od tipa opreme, ki 
je lahko argento, oro ali platino.

Zanimiva je motorna paleta, ki za
jema dva bencinska motorja in tri 
dizelske. Bencinski je obakrat 1,4-li- 
trski in opremljen s turbo polniln
ikom in ponuja tako 120 ali 150 KM. 
Dizelski je lahko 1,6-litrski s 120 KM, 
ali 2,0-litrski s 165 KM, ali čisto novi 
nabrušeni twinturbo, ki iz 1.9 litra 
stisne 190 KM in 400 Nm navora - 
kar neverjetno za dizla. Ponuja pa 
7,9 sekund do 100 km/h in pa 222 
km /h največje hitrosti, kar je ravno 
pravza sodnika za prekrške, ampak 
v Portorožu bi bili pa v dobri uri.

Prtljažnik nam ponuja od 380 do 
465 litrov. Cena se prične pri slabih
19.000 tisočakih. Kdor bo prvi, bo 
bolj opazen, ni kaj, ob novi lancii delti 
tudi sosedje umolknejo, pa čeprav 
za kratek čas.

Igor Pečnik

ROKOMETNI KLUB NAZARJE

Trenutno zlata sredina za nazorske rokometašice
Ligaške rokometne tekme so v 

polnem teku. V kategoriji starejših in 
mlajših deklic igrata v državni ligi - 
vzhod tudi ekipi Rokometnega klu
ba Nazarje.

Starejše deklice, ki jih vodi trener 
Jaka Mikek, se po šestih odigranih 
krogih v skupini desetih ekip, nahaja
jo  na solidnem šestem mestu. Ker pa 
so, po mnenju predstavnika kluba

Metoda Rosea, ekipe iz sredine 
lestvice med sabo zelo izenačene, se 
lahko Nazarčanke do konca sezone 
povzpnejo še za kakšno mesto 
navzgor. Velika večina teh deklet je

namreč rojenih leta 1995 in bodo v 
tej kategoriji nastopala še prihodnjo 
sezono. Zato je po besedah Rosea 
uvrstitev v sredino lestvice cilj kluba 
za letošnjo sezono.

Pod vodstvom trenerja Bojana 
Voglarja so zelo uspešne tudi mla
jše deklice, ki v svoji skupini po štirih 
odigranih krogih s po dvema zmag
ama in porazoma zasedajo četrto 
mesto v konkurenci devetih ekip. 
Nika Finkšt in Špela Kramer Štiglic 
sta se povzpeli v sam vrh najuspeš
nejših strelk v kategoriji mlajših dek
lic vzhodne skupine.

Ker rokometašice igrajo ligo po 
dvokrožnem sistemu, bodo tekme 
na sporedu ob sobotah še vse do 
pomladi. Zato vodstvo kluba vabi 
vse lju b ite lje  rokom eta , da si 
og leda jo  vsa j dom ače tekm e v 
športn i dvorani v Nazarjah in z 
vzpodbujanjem pripomorejo k še 
boljšemu uspehu m ladih nazor
skih  rokom etaš ic . Razpored 
domačih tekem obeh selekcij bo 
redno objavljen v Napovedniku 
dogodkov v Savinjskih novicah.

Marija Šukalo



p o le t i  h la d im o p o z i m i  g r e j e m o

BAZENI in vsa dodatna oprema K A M IN I 
031 / 393 - 545, Dobriša vas 18, 3201 Petrovče

t r a t n i  f c o t f i
• VEZAVA ZA 6 MESECEV

f i k s n a  o b r e s tn a  m e ra  5 ,5 0 %

VEZAVA ZA 13 MESECEV
f i k s n a  o b r e s tn a  m e ra  5 ,6 5 %

OD 1000€ DALJE

: S A M O  D o  • 
• 1 -1 2 .2 0 0 8 !:

I  banka celje
www.banka-celje.si

TURISTIČNA KMETIJA LEVC
Puncer Anton,
Loke pri Moziiju 19,3330 Mozirje 
www.turisticna-kmetija-levc.com 
tklevc@volja.net

Celje - skladišče 
D - P e r

7/2008

v a b i na  5 0 0 0 0 2 2 0 1 4 ,4 6

n a  t u r i s t i č n i  k m e t i j i  
L eve  v  L o k a h  p r i  M o z i i ju

v  s o b o to ,  1 5 . n o v e m b ra , o b  1 3 . u r i.

V  t e d n u  M a r t in a  
a k c i j s k i  1 0 % P O P U S T

C0BISS o

I n f o :  8 3 9  5 3  6 0

G R A F IČ N E  S T O R IT V E

4 u n j g r a f Pokličite:
0 4 0 / 7 6 6 - 8 0 3

Na trg u  51, M ozirje

P O S LO V N A  D A R ILA
O B D A R IT E  SVO JE P O S L O V N E  P A R T N E R JE , 

K U P C E , P R IJA T E LJE  ...

V e l ik a  iz b ir a  k o le d a r je v ,  p is a l,  r o k o v n ik o v ,  
k a lk u la to r je v ,  p o s lo v n ih  to r b ,  v in s k ih  s e to v ,  
d e n a rn ic ,  v ž ig a ln ik o v ,  o b e s k o v ...

Tutela-*

Izo gn ite  se izbiri in kupovanju daril v  zadnjem  tren u tku . 
STORITE TO ŽE ZDAJ!

Pokličite: 040/766-803

IZPUŠNI LONCI IN CEVI
za osebna in lažia tovorna vozila traktorje, delovne 

stroje, štirikolesnike, skuterje in motocikle 
KOVINSKA GALANTERIJA 

proizvodnja in motaža

MARN s.p., Vransko 18b, 3305  Vransko
Tel./fax: 03 5725 106, gsm 041 508 655, 031 814 999 

e-mail: slavica.marn@siol.net, www.marn.informacija.net

Servisiranje, prodaja in najem biro opreme

TALES Ž O L N IR  s.p.
Gorica pri Šmartnem 57/a, 3000 Celje

Tel./faks: 03/54 71 127 
GSM: 041/447 980 
email: info@biroservis-zolnir.si 
www.biroservis-zolnir.si

^  Fotokopirni stroji
► Multifunkcijske naprave
► Tiskalniki
► Ploterji
►  Te le fax i
► Rabljeni fotokopirni stroji 
^  Rabljeni tiskalniki ...
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